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           Projekt  

PROTOKÓŁ NR XLI/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

odbytej 27 września 2018 roku, w sali konferencyjnej  

Urzędu Miejskiego w Węgorzynie  

 

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 27 września 2018 roku rozpoczęła się o 

godz. 12:00, a zakończyła o godz. 14:30 

 

W sesji udział wzięło 15 radnych, na stan 15 - stu – zgodnie z listą obecności stanowiącą 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad, powitanie gości i stwierdzenie quorum: 

Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył p. Jan Mazuro – Przewodniczący Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – dzień dobry Państwu. Otwieram XLI sesję Rady Miejskiej 

w Węgorzynie. Witam przybyłe osoby na dzisiejszą sesję Radnego Powiatowego Pana 

Drozdowskiego, Panie Dyrektorki szkół: Szkoły Podstawowej w Węgorzynie Panią Ewę 

Adamów, Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim Panią Śmigielską, Panią Dyrektor 

Przedszkola Panią Nadzieję. Witam Sołtysów, Przewodniczącego Rady Osiedla i witam 

mieszkańców na dzisiejszej sesji. Witam Panią Burmistrz z Panią Martą. Myślę, że Pani 

Skarbnik i Pan mecenas dotrą, Pan m mecenas dotarł jest na sesji. I witam Was Radni na 

dzisiejszej sesji     

 

- lista obecności gości – stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

- lista obecności sołtysów z terenu Gminy Węgorzyno – stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – na podstawie listy stwierdzam, że jest 

100 % obecności także obrady naszej dzisiejszej sesji będą i jak zwykle są prawomocne 

 

b) przedstawienie porządku sesji  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – Radni otrzymali proponowany porządek 

dzisiejszej sesji. Czy są jakieś uwagi do proponowanego porządku dzisiejszej sesji? Proszę 

Radny Szyłowicz  

 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz – Panie Przewodniczący ja chciałem zgłosić wniosek 

formalny o dodanie w pkt 2 po interpelacjach Radnych i Sołtysów wystąpienia Pani 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Moniki Dobrzanieckiej i prosiłbym Pana 

Przewodniczącego o przegłosowanie tego wniosku formalnego  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, czy są uwagi do porządku 

dzisiejszej sesji, do porządku czy są jeszcze jakieś inne propozycje? Nie widzę, jest wniosek 

Radnego, aby do porządku obrad wprowadzić pkt wystąpienie Pani byłej Dyrektor Ośrodka 

Pomocy Społecznej  

 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – obecnej, jeszcze jest 
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – przepraszam obecnej, ja nie jestem 

powiedzmy na bieżąco, ale jakieś zawirowania tam są odbywały, Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Kto jest za tym, aby w punkcie drugim, po interpelacjach, wnioskach i 

zapytaniach Radnych wprowadzić punkt jak to brzmiało Panie Radny? O wypowiedz, czy 

udzielnie głosu? 

 

Pan Rady Bogusław Szyłowicz - o udzielenie głosu, o wystąpienie Pani Moniki 

Dobrzanieckiej Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej    

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – kto jest za wprowadzeniem wystąpienie 

Pani Dobrzanieckiej w wiadomym temacie, kto jest za? 

 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 

głosowało: 

Za – 10 

Przeciw – 4 

Wstrzymało się – 1 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję, Radni do porządku chcą 

wprowadzić ten punkt, wprowadzili ten punkt wystąpienie Pani Dobrzanieckiej, czy są 

jeszcze jakieś inne propozycje do porządku dzisiejszych obrad? Nie ma, kto z Radnych jest za 

przyjęciem porządku dzisiejszej sesji wraz z wprowadzonym punktem wystąpienie Pani 

Kierownik, kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 

głosowało: 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 3 

  

PORZĄDEK OBRAD 

XLI sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie  

zwołanej na czwartek 27 września 2018 roku na godzinę 12
00

 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

 

1. Sprawy regulaminowe:  

a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum 

b) przedstawienie porządku sesji 

c) przyjęcie protokołu z posiedzenia XL sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 3 września 

2018 roku 

 

2. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

 

2a.Wystąpienie Pani Moniki Dobrzanieckiej – Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej  

 

3. Informacje: 
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1) Informacja o stanie oświaty za rok szkolny 2017/2018 – druk nr 1 

2) Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Węgorzyno, informacja o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej w tym o przebiegu wykonania 

przedsięwzięć Gminy Węgorzyno oraz informacja o przebiegu wykonania plan 

finansowego instytucji kultury za I półrocze 2018 roku – druk nr 2  

3) Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w Statucie Gminy Węgorzyno – druk nr 3  

2) wykonania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej – druk nr 4 

3) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy Węgorzyno 

dotyczących realizacji i projektu pn. „Budżet obywatelski w Węgorzynie w 

2019 r.” – druk nr 5 

4) założeń do projektu budżetu gminy na 2019 rok – druk nr 6 

5) zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2018 – druk nr 7 

6) zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2018 – druk nr 8 

7) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2018-

2024 – druk nr 9 

 

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 

poprzednich sesjach 

7. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie 

międzysesyjnym 

 

8. Wolne wnioski i komunikaty 

 

9. Zakończenie obrad.  

 

c) przyjęcie protokołu z posiedzenia XL sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 03 września 

2018 roku 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - przyjęcie protokołu z posiedzenia XL 

sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 03 września 2018 roku. Protokół był na BIP – ie, był w 

biurze rady wersja pisemna, czy są uwag ido protokołu z poprzedniej sesji? Jeżeli nie ma, kto 

z Radnych jest za przyjęciem Protokołu z posiedzenia poprzedniej sesji, kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 

głosowało: 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 3 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – protokół został przyjęty  

2.Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – interpelacje, wnioski i zapytania 

Radnych, proszę Radna Lewandowska 

Pani Radna Katarzyna Lewandowska –  
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1. Szanowna Rado, Panie Przewodniczący, Pani Burmistrz proszę o przedstawienie 

harmonogramu odbioru rzeczy pozostawianych w pojemnikach Polskiego 

Czerwonego Krzyża zgodnie z zawartą z Gminą Węgorzyno umową oraz o 

przedstawienie ilości takich pojemników na terenie naszej gminy, czy wszystkie są 

posadowione na mieniu gminy, a jak nie to, na jakich warunkach stoją w innych 

miejscach? Moja prośba ma związek z często pojawiającym się właśnie problemem 

zapełniania tychże pojemników i brakiem możliwości pracownika urzędu sprawdzenia 

w terminie tych zadeklarowanych w umowie wywozów. Rozmawiałam z Panią, która 

się zajmuje zgłaszaniem tej firmie przepełnionych pojemników. Na dzień dzisiejszy 

one są bardzo sprawnie wywożone te rzeczy. Jednakże, jeżeli Pani by miała 

harmonogram, a nie ma niestety, tak nie przedstawiono harmonogramu znaczy są 

przedstawione terminy, ilość razy będzie wywożone, ale nie jest przedstawiony 

harmonogram tak i Pani nie może sprawdzić, czy faktycznie w tych terminach są 

wywożone, czy tylko dopiero na jej zgłoszenie, więc tutaj jest taki problem może to 

by lepiej wyglądało jakby był harmonogram i te śmieci przepraszam rzeczy 

wywożone by były zgodnie z harmonogramem. My zgłosimy, jako mieszkańcy, że 

gdzieś jest za dużo przyjadą wywiozą w drugim miejscu robi się to samo. Cały czas 

gdzieś na tej naszej gminie jest taki bałagan z tymi rzeczami nie mówiąc o kulturze 

wyrzucających, bo niektórzy nawet nie wrzucają do środka. Tutaj mam interpelację na 

piśmie także bardzo proszę przekazać Panu Przewodniczącemu   

2. I druga sprawa pojawiła mi się tuż przed sesją, więc nie mam na piśmie. Myślę, że nie 

jest to sprawa, aż tak bardzo ważna, że na sesję, ale niestety muszę ten temat podjąć 

od kilku już tygodni chodzę tutaj w sprawie mieszkańców budynku przy ul. 

Przemysłowej tam jest Pan, który zajmuje mieszkanie nasze gminne, komunalne i robi 

ogromny, że tak powiem bałagan. Prosiłam tutaj naszego pracownika urzędu Pani 

powysyłała pisma do tego Pana, na te pisma nie ma w ogóle reakcji. Dzisiaj dostałam 

informację, że w budynku są odchody psie, kocie i w ogóle jest jeden wielki bałagan i 

syf. Nie można tam nawet przejść, dzieci są małe i nie ma w ogóle interwencji, a moja 

tutaj taka prośba jest związana z tym z tego, co wiem nie mamy Strażnika Miejskiego 

na dzień dzisiejszy. Tutaj też Pani z gminy powiedziała, że miała się z Panem 

Strażnikiem przejść zainterweniować może w końcu jakąś tam karę wlepić. Bardzo 

bym prosiła tutaj o jakąś interwencję, czy jakiś termin może, kiedy ta sprawa będzie 

załatwiona, Pani Harmoza się tym zajmuje, wie, o co chodzi. Zresztą myślę, że Pani 

Sekretarz jest w temacie tutaj bardzo proszę o jakieś wspólne działanie, dziękuję 

bardzo  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Radnej Lewandowskiej, Radny 

Nowacki  

Pan Radny Łukasz Nowacki –  

1. Pani Burmistrz zaprasza Pani na dzień jutrzejszy do sali konferencyjnej na godz. 

14:00 mieszkańców naszej gminy w sprawie spotkania rekrutacyjnego do żłobka i 

przedszkola, które niedługo powstanie. Mam takie pytanie uważam, że godzina 14:00 

jest godziną bardzo niefortunną piątek jest dniem pracy i większość z nas pracuje do 

godz. 15:00, 16:00. Kto wpadł na pomysł na godz. 14:00 wydaje mi się, że tutaj wielu 

osobom ta godzina uniemożliwi przyjście na to spotkanie. To jest spotkanie 

informacyjne także proszę o odpowiedź w tej kwestii, dziękuję bardzo  
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję, proszę Radnych o interpelacje 

Radny Szyłowicz 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz –  

1. Panie Przewodniczący, Pani Burmistrz taka trudna sprawa w woli przypomnienia dwa 

dni temu, czy trzy dni temu w Trzebawiu na zebraniu Sołeckim była mowa o 

wyciętych topolach. Faktycznie tam wypadałoby z nimi zrobić porządek, firma 

wycinająca powinna dokończyć swoje dzieło  

2. Druga sprawa to Cieszyno odcinek drogi gminnej pomiędzy zakrętem na wydmuchy, 

a przejazdem kolejowym. Tam jest jedna lampa, która oświetla przystanek. Natomiast 

dwie nieruchomości są bez oświetlenia, ja wiem, że kiedyś ta sprawa była poruszana. 

Ja wiem, że przepisy obecnie się zmieniły a można było przedtem powiesić tą lampę 

bez żadnych dodatkowych problemów, ale w obecnym czasie należy jednak dołożyć 

wszelkich starań, aby, to oświetlenie było jednak dodatkowo zamontowane  

3. Następna sprawa, to praktycznie nie jest interpelacja tylko moja uwaga. Poprzez 4 lata 

byłem delegatem do Celowego Związku Gmin, do miejsca, do którego są wywożone 

różnego rodzaju odpady. Proszę Państwa ja mam tutaj taką uwagę, gdyż na podstawie 

swojego doświadczenia i obserwacji zauważyłem, że oprócz włodarza gminy: 

burmistrza, wójta drugim delegatem jest pracownik merytoryczny, który w gminie z 

urzędu zajmuje się sprawami odpadów. Ja, jako Radny przyznam szczerze musiałem 

dosyć długo uczyć się tego tematu, poznawać to zagadnienie. I praktycznie, jako 

delegat ja nie mam żadnego wpływu na koszta, z kosztami się zapoznałem albo i nie. 

Natomiast pracownik tak jak przedtem, jak już chyba nieobecna Pani Mazuro przeszła 

na emeryturę, ale moim zdaniem tenże pracownik powinien wraz z Panią, 

gospodarzem, czyli Panią Burmistrz otóż mówimy już o następnej kadencji brać 

udział w sesjach. Dlatego tą sprawę poruszam teraz gdyż my tutaj Radni niektórzy z 

nas zostaną wybrani na następną kadencje może i chciałbym żeby zwrócili uwagę na 

ten temat, dziękuję  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Radnemu Szyłowiczowi, Radna 

Łukasza 

Pani Radna Anna Łukasza –  

1. Ja mam taką prośbę mieszkanki przy ul. Witosa, wjazd od Witosa - Pani …, ja mam 

pozwolenie żeby użyć jej nazwiska. Prosiła żeby sprawdzić drogę, która ta 

nawierzchnia została na nowo odtworzona. Tam są jakieś takie wzniesienia porobione 

i Pani się obawia, że będzie jej to zalewało jej podwórko przez ten okres taki jesienno 

- zimowy. Ona zgłaszała 3 sierpnia dostarczyła pismo do urzędu do dnia dzisiejszego 

nie ma na to odpowiedzi. Ja podaje takie dane, jakie usłyszałam od tej Pani, to nie są 

moje wymysły. Ja mam takie dane i informacje podane. Także jakby można było coś 

w tej sprawie zrobić  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – Radna Górniak  

Pani Radna Barbara Górniak –  

1. Ja bym chciała poruszyć sprawę, to już na przyszłość, ale myślę, że usprawni to pracę. 

Chodzi o składanie wniosków przez rolników do gminy, jeżeli chodzi o szacowanie 
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suszy, czy tak jak w tamtym roku deszczów nawalnych. Wojewoda powołuje 

Komisję, ale także opracowywany jest jak przesłany jest do gminy druk wniosku to do 

tego przysyłana i umieszczana jest instrukcja do wypełniania tego wniosku, jak taki 

wniosek powinien być wypełniony. Ta instrukcja w tym roku była opracowana bardzo 

szczegółowo i bardzo dobrze została opracowana. Natomiast wnioski, które były 

składane przez rolników do gminy były składane niepoprawnie, jeżeli chodzi 

niekompletne, niepoprawnie, jeżeli chodzi w stosunku do tej instrukcji. Przez wiele lat 

pracowałam w Inspekcji Ochrony Roślin i rolnicy tam także składali różne wnioski i 

wniosek, który był przyjmowany przez pracownika powinien być zgodny z instrukcją 

do wypełniania tego wniosku. Często było tak, że rolnicy przychodzili i po prostu nie 

wiedzieli jak to wypełnić wówczas pracownik był zobowiązany zwrócić uwagę jak 

powinien być wniosek wypełniony i jakie pola powinny być pozaznaczane, gdyby 

pracownik gminy poinstruował rolnika, że są braki w tym wniosku, to wiele 

problemów i o wiele sprawniej praca by przechodziła, dlaczego dlatego że teraz np. 

protokoły gdyby wniosek był poprawnie wypełniony zgodnie z instrukcją protokoły 

byłyby wypełnione zgodnie z instrukcją. I później wnioski, które składane są do 

agencji, obróbka tych wniosków składanych do Agencji byłaby o wiele prostsza i nie 

wiem, dlaczego to zostało zaniedbane przez urzędnika gminy, ta sprawa już minęła. 

Natomiast zwracam uwagę, że instrukcja do wypełnienia wniosku w tym roku była 

bardzo dobrze przygotowana. Dziękuję  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Radnej Górniak proszę o 

interpelacje i wystąpienia Radnych, nie widzę. Proszę Sołtysi, jeżeli są problemy to 

zgłaszanie się z problemami, albo z zapytaniami do Pani Burmistrz. Przewodniczący Rady 

Osiedla 

Pan Andrzej Nowacki Wiceprzewodniczący Rady Osiedla –  

1. Panie Przewodniczący, Wysoka Radno, Pani Burmistrz wrócę do Osiedla 40 – lecia 

przepraszam teraz Słonecznego sprawa chodników, schodów, lampy i znaków. Dwa 

lata wcześniej zgłaszałem temat chodników przy trzecim etapie, przy czwartym na tą 

chwilę w tej sprawie nic nie jest zrobione  

2. Zgłaszałem do urzędnika przestawienie znaku między klatką 16 - 18 do tej chwili ten 

znak nie został przestawiony, stoi na środku chodnika. Myślę, że obok można by było 

postawić to nie są jakieś bardzo pilne sprawy, ale można go przestawić. Nie zostało to 

zrobione   

3. Następna sprawa tj. sprawa reorganizacji ruchu na Osiedlu były robione badania 

chciałem się zapytać jak daleko ta sprawa się ma?  

4. Kolejna sprawa chodzi o lampę był Pan, który wycenił na 12.000,00 zł taką 

informację otrzymałem od pracownika urzędu. Dobrze by było żeby zaplanować to w 

budżecie. Wiem, że już teraz nie ma pieniążków, ale w kolejnym budżecie na 2019 

rok, to było wykonane. Ktoś wcześniej popełnił błędy, procedura była taka, jaka była 

nie zaplanowano, jest to 16, 18, 20 nie ma tam po prostu lampy  

5. kolejna sprawa chodzi mi o budynek na Drawskiej 13 zgłaszałem może rok temu, 

może półtora jak się sprawa ma? Czy to jest do rozbiórki, czy to będzie 

zagospodarowane? Mieszkańcy to zgłosili, nie ja to zgłosiłem akurat przy objeździe 

Rady Osiedla, Zarządu został ten wniosek zgłoszony, dziękuję bardzo  
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Przewodniczącemu Rady 

Osiedla, czy Sołtysi mają jakieś pytania? Nie wiedzę, w związku z tym zamykam punkt 

interpelacje, wnioski i zapytania Radnych  

 

2a) Wystąpienie Pani Moniki Dobrzanieckiej Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Węgorzynie  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – mamy Punkt 2a, który Radni 

wprowadzili pod obrady dzisiejszej sesji. Proszę o wystąpienie Panią Kierownik Ośrodka 

Pomocy Społecznej  

Pani Monika Dobrzaniecka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - dzień dobry Państwu, 

Szanowni Radni pozwoliłam sobie zając, chociaż kilka chwil dzisiaj nie będę przedłużała, bo 

wiem, że macie dużo pracy. Jednakże musze się odnieść do słów, które padły 3 września na 

tej sesji, ponieważ padły na sesji w tej sali i są one nieprawdziwe. I muszę się do nich 

odnieść, ponieważ nie padły gdzieś na ulicy, w piaskownicy tylko padły tutaj, to jest 

zaprotokołowane, jest do przeczytania w protokole. Każdy się może z tym zapoznać i osoby, 

które nie wiedzą i nie znają sytuacji drugiej osoby tej drugiej strony mogą przyjąć to, jako 

prawdziwe. Pozwoliłam sobie Państwu to napisać w tych wyjaśnieniach. Państwo mają to 

przed sobą ja tylko krótko się odniosę do słów Pani Burmistrz, że projekt został zawalony. 

Pani Burmistrz miała na myśli projekt, który ona nazywa CIS II. Zawalony za 1.000.000,00 

zł, że to, co otrzymaliśmy musimy zwrócić. Mieszkańcy, którzy to przeczytali, to usłyszeli 

pomyśleli, że przeze mnie gmina straciła kwotę 1.000.000,00 zł, że to, co otrzymaliśmy 

musieliśmy zwrócić. I takie informacje do mnie dochodzą, że tylko przeze mnie przez nikogo 

innego gmina straciła 1.000.000,00 zł. Ja tutaj w wyjaśnieniach, jeżeli chodzi o ten projekt 

pozwoliłam sobie Państwu napisać nie chciałabym w niego szczegółowo wchodzić. Nie 

zgadzam się z tym, projekt nie przeze mnie został zawalony i ja może przeczytam to pismo za 

chwileczkę, ale ja jeszcze się odniosę do słów Pani Burmistrz, że ja ją „pomijałam, 

omijałam”. Jeżeli chodzi o moją umowę i takie inne sytuacje są to nieprawdziwe informacje i 

dlatego też tutaj jestem. Może ja bardzo szybko to pismo przeczytam, ponieważ nie 

chciałabym czegoś ominąć, a nie tylko Radni wówczas byli na tej sesji także Sołtysi, 

mieszkańcy oni to także słyszeli i też należą Wam się wyjaśnienia. I żeby to też było, to też 

będzie w protokole, więc wtedy mieszkańcy też będą mogli sobie to przeczytać, odnieść się 

do tych słów i swoje interpretacje tych słów zrobić. W związku z wystąpieniem Pani 

Burmistrz na sesji Rady Miejskiej w dniu 3 września, podczas której w negatywnych słowach 

odniosła się do mojej pracy, jako Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie 

zmuszona jestem, dbając o swoje dobre imię, wydać na ręce Radych poniższe wyjaśnienia. 

Kierownikiem Ośrodka Pomocy zostałam 30 marca po rozstrzygnięciu ogłoszonego konkursu 

na to stanowisko, podczas którego zostały też omówione warunki płacy i pracy. Na mocy 

porozumienia stron rozwiązałam swoją umowę w OPS, umowę z Panią Burmistrz podpisałam 

początkowo na okres próbny wynoszący 3 miesiące, po tym czasie miała być zawarta umowa 

na czas nieokreślony. Umowa ustna z dnia konkursu nie została, więc dotrzymana, ponieważ 

kolejna umowa ze mną została zawarta na okres od 31.12.2019 r. Nieprawdą jest, że 

„pomijałam i omijałam” Panią Burmistrz i nie dopytywałam o kolejną umowę. Kilkukrotnie 

w tym tygodniu, gdzie się kończyła moja umowa, czyli 25 do 29 czerwca zabiegałam o 

spotkanie. Od Pani Moniki Mastalskiej jest to pracownik urzędu, który zajmuje się kadrami w 
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urzędzie otrzymałam informację, że skoro warunki już są ustalone, więc gdy tylko przygotuje 

kolejną umowę poinformuje mnie o spotkaniu. Sam piątek 29 czerwca, jest data ważną w tej 

sprawie kilkukrotnie dzwoniąc do Urzędu Miejskiego otrzymywałam odpowiedź, że Pani 

Burmistrz jest zajęta, szanse na rozmowę są nikłe, ponieważ oficjalnie przebywa już na 

urlopie, ponadto ma już zaplanowane swoje spotkania. Od Pani Moniki Mastalskiej, z którą 

również kontaktowałam się tego dnia kilkukrotnie, otrzymałam odpowiedź około godziny 

13:15, że niestety nie udało jej się dostać w tej sprawie do Pani Burmistrz, która wyjechała do 

Łobza a po powrocie zadzwoni do mnie, ponieważ ja pracuję do 15:30. Czekałam do godziny 

17: 00 w pracy, w Ośrodku Pomocy Społecznej, czekałam do godziny 17:00 dzwoniłam 

kilkukrotnie do Pani Burmistrz nadal bez skutku. Sama informacja od Pani Burmistrz na 

temat mojej umowy uwłacza pozycji i stanowisku włodarza gminy, ponieważ otrzymałam ją o 

godzinie 23:41 za pośrednictwem komunikatora internetowego Messenger, którego używa się 

do prywatnych rozmów ze znajomymi. Ostatecznie umowę podpisałam w dniu 2 lipca w 

obecności Pani Skarbnik i Pani Moniki Mastalskiej. Nieprawdą jest też, że nie złożyłam 

ślubowania, ponieważ złożyłam je właśnie w tym dniu, w obecności tych osób. Kolejną 

nieprawdą i tu właśnie to mnie najbardziej boli w tej całej sytuacji jest sprawa związana tym 

projektem i właśnie strata ponad 1.000.000,00 zł, które podobno poniosła przeze mnie Gmina 

Węgorzyno. Umowę na realizację projektu podpisała Pani Burmistrz. Przekazała do realizacji 

Ośrodkowi w listopadzie 2017 roku, proszę Państwa. Nie byłam wówczas Kierownikiem nie 

dostałam nigdy żadnego pisemnego polecenia koordynowania tym projektem. Jako pracownik 

uczestniczyłam w działaniach projektowych m.in. rekrutacji uczestników. Już wówczas 

mieliśmy wątpliwości dot. zapisów w projekcie, gdy objęłam stanowisko Kierownika 

dotarłam do opinii prawnej i kilkukrotnie swoimi wątpliwościami dzieliłam się z Panią 

Burmistrz i w rozmowach bezpośrednich i telefonicznych. Ośrodki Pomocy Społecznej i 

gminy ościenne, które podpisały bliźniacze projekty zauważyły te problemy i rozwiązały 

swoje umowy z Wojewódzkim Urzędem Pracy. Od osób trzecich dowiedziałam się, że Pani 

Burmistrz również rozważa taką opcję wobec tego w dniu 21 czerwca pisemnie wystąpiłam z 

wnioskiem o wyrażenie zgody na rezygnację z realizacji projektu. Jednocześnie informując, 

uzasadniając, że dalsze prowadzenie działań może skutkować uznaniem wszelkich wydatków 

za niekwalifikowalne narażając Gminę Węgorzyno na wysokie kary finansowe. W tej sprawie 

byłam u naszego mecenasa, który podzielił moje wątpliwości. Nieprawdą jest, że Pani 

Burmistrz nie miała dostępu do projektów, nie mogłam jej przekazać hasła i loginu do 

platformy SL 2014 z jasnych przyczyn. Ja się tam logowałam proszę Państwa przez mój profil 

osobisty zaufany, którego również używam do innych spraw. Zatem dostęp do tego profilu 

udostępnił mi pracownik urzędu. I w mojej opinii jest to osoba właściwa do technicznych 

spraw związanych z projektem. Byłam pewna, że ma do niego dostęp. Ponadto wszelka 

dokumentacja i korespondencja z Wojewódzkim Urzędem Pracy, która przechodziła na 

skrzynkę SL 2014 miała swój odpowiednik w tradycyjnej korespondencji w formie 

papierowej, która przychodziła do urzędu. Pani Burmistrz odpowiadając na moje pismo w 

dniu 29 czerwca informowała mnie, że nie wyraża zgody na rezygnację z projektu i 

jednocześnie zobowiązując mnie do dokonania odpowiednich zmian w projekcie zgodnie z 

prawem zamówień publicznych. Jest to pierwsze pismo, w którym widnieje moje nazwisko, 

jako osoba do realizacji tego projektu. Przypominam zostałam zatrudniona na stanowisku 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej, a nie Inspektora ds. zamówień publicznych, czy 

realizacji projektów unijnych. Miałam dokonać zmian w projekcie naznaczonymi licznymi 

błędami prawnymi na bardzo dużą kwotę, którego nawet osobiście nie pisałam i który tak 

naprawdę nie przyniósłby naszym mieszkańcom wymiernych korzyści. Ważny jest tutaj też 
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czasookres proszę Państwa, ponieważ to pismo otrzymałam 29 czerwca od 6 lipca nie byłam 

obecna w pracy. Projektem, więc mógłby zająć się tak naprawdę ktoś inny. Bolą mnie 

również insynuacje Pani Burmistrz, jako by moja choroba związana była z ucieczką od 

odpowiedzialności.  

Dla jasności sytuacji można skierować sprawę do ZUS – u w celu sprawdzenia zasadności 

mojego zwolnienia lekarskiego, które dopuszcza pewne formy aktywności. To właśnie 

między innymi, dlatego, że wiedząc, że czeka mnie leczenie podpisałam tą niekorzystną dla 

mnie umowę 2 lipca, ponieważ po niemal 13 latach pracy w OPS – ie nie miałabym nawet 

świadczenia chorobowego. Drugim powodem, dlaczego ją podpisałam jest fakt, że od tego 

dnia OPS nie miałby Kierownika nie chciałabym doprowadzić do dezorganizacji jednostki. 

Jestem bardzo zniesmaczona tymi bardzo mało profesjonalnymi sytuacjami, które niegodne są 

tak poważanego i odpowiedzialnego stanowiska burmistrza. Te wszystkim nieprawdziwe 

informacje i oszczerstwa, które opuściły mury urzędu krążą od jakiegoś czasu między 

mieszkańcami naszej gminy. Jednak do czas sesji z 3 września traktowałam je jedynie, jako 

zwyczajne plotki i nie reagowałam. Jednak biorąc pod uwagę rangę miejsca, w którym zostały 

wypowiedziane, tak jak już powiedziałam rangę stanowiska, który jeszcze zajmuje Panie 

Przewodniczący rangę stanowiska osoby Pani Burmistrz, a przede wszystkim szacunek do 

Państwa Radnych i Sołtysów tutaj też zgormadzonych wszystkim należą się pełne informacje 

i dlatego zostałam zmuszona do złożenia tych wyjaśnień. Tak już podsumował w tych kilku 

punktach o warunkach pracy, miałam prawo rozwiązać stosunek pracy, ponieważ warunki 

pracy, które zostały mi przedstawione są dla mnie niekorzystne, więc mam do tego prawo. O 

projekcie już mówiłam. Kierownikiem zostałam 30 marca, więc tak naprawdę od kwietnia 

zaczęłam pracę. Projekt był realizowany od listopada i mnie się oskarża o zawalenie projektu 

i stratę 1.000.000,00 zł dla Gminy to jest za dużo powiedziane, za duże słowa, za bardzo 

nieprawdziwe żebym nie mogła się do tego odnieść. Ktoś ma tutaj takie wątpliwości, jeżeli 

chodzi o udostępnianie danych osobowych, bo jeżeli podaje się moje imię i nazwisko i podaje 

się fakt, dlaczego jestem nieobecna w pracy, to już jest udostępnianie danych osobowych, bo 

fakt przebywania na zwolnieniu w połączniu z imieniem i nazwiskiem, to są dane osobowe. 

Zostały udostępnione bez mojej zgody. I jeszcze jedno, co tutaj podkreślam nigdy do tej pory, 

przez tyle lat pracy nie otrzymałam upomnienia żadnego ani na piśmie ani ustnego odnośnie 

zaniedbań związanych z moją pracą, czy jako pracownika socjalnego, czy jako Kierownika. A 

później po takich sytuacjach takie nieprawdziwe informacje przekazuje się bardzo szerokiemu 

gronu mieszkańców, Radnych i tak naprawdę wszystkich mieszkańców. Także bardzo mi jest 

przykro. Nie oczekuję tak naprawdę miałam trzy wyjścia mogłam sprawę skierować do sądu z 

pozwem cywilnym. Mogłam złożyć skargę na działalność Pani Burmistrz, do Radych, a 

niestety nie zdążyłam, ponieważ protokół był późno. Chciałam to zrobić jeszcze na tej sesji, 

więc zdecydowałam się po prostu na złożenie wyjaśnień Państwu Radnym. I tak naprawdę nie 

oczekuje niczego, tylko chciałabym żeby po prostu żebyście mieli wiedzę, jaka jest sytuacja 

tej drugiej strony, dziękuję  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Pani Kierownik OPS – u 

wypełniliśmy punkt „Wystąpienie Pani Kierownik OPS – u”. Przechodzimy do informacji 

myślę, że w informacjach Pani Burmistrz ustosunkuje się też, ale to jeszcze nie teraz   

3.Informacje: 

a)Informacja o stanie oświaty za rok szkolny 2017/2018 – druk nr 1 
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – jesteśmy w punkcie informacje 

wystąpienie Pani Burmistrz będzie w pkt 3c, w tej chwili przechodzimy do punktu informacja 

o stanie oświaty za rok szkolny 2017/2018. Radni informację mają obszerną, podane 

wszystkie tabelki, dane i proszę o uwagi na temat informacji, bo to jest spisane tabelarycznie i 

naniesione na papier wszystko, co w naszych szkołach się dzieje. To jest informacja o stanie 

oświaty, to nie jest na dzisiaj tylko na rok 2017/2018. Proszę uwagi jakieś  

Pani Radna Katarzyna Lewandowska – jeżeli mogę  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – proszę Radna Lewandowska  

Pani Radna Katarzyna Lewandowska – chciałabym tutaj Państwu przedstawić wnioski 

Komisji Społeczno – Oświatowej, która odbyła posiedzenie w dniu 11 września 2018 właśnie 

w sprawie przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – to nie jest w porządku. Punkt informacja 

o przygotowaniu do szkół tak, ale proszę, bo są jakieś wnioski my nie mamy materiałów. 

Komisja była, ale materiałów nie było. Proszę 

Pani Radna Katarzyna Lewandowska – chciałam tylko powiedzieć, że te nasze wnioski tak 

jakby pokrywają się tutaj w z wnioskami, które są przekazane przez Dyrektorów szkół i tak 

jakby działania są wspólne i w jednym kierunku idą, w tym samym kierunku  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – ale to proszę podać  

Pani Radna Katarzyna Lewandowska - jeżeli można, to po zakończonych rozmowach i 

obejrzeniu stanu faktycznego nasza komisja tutaj wnioskuje w Szkole Podstawowej w 

Węgorzynie sukcesywny zakup komputerów do sal lekcyjnych w celu wprowadzenia e-

dzienników, o których już wielokrotnie na naszych sesjach rozmywaliśmy. To właśnie 

wszystko w miarę możliwości i też zakup komputerów do sali informatycznej te, które są już 

przestarzałe, nie spełniają do końca swoje roli. Szkoła Podstawowa w Runowie Pomorskim, 

to również wyposażyć chciałaby klasy w stoliki i krzesła dla wyższych uczniów, wiem, że to 

już jest wdrażane. A także ten sam temat zakupu komputerów do wdrożenia e-dziennika. 

Wymianę tutaj drzwi do świetlicy i też zgłoszony jest zakup komputerów do sali 

informatycznej, a także tam uzupełnienie ubytków na placu przed szkołą. Przedszkole nam się 

tutaj buduje, więc w Przedszkolu Pani Dyrektor nie przedstawiła tych innych potrzeb, więc 

tutaj będziemy mieć nówkę sztukę, wszystko będzie jak spod igiełki. Dziękuję bardzo  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Przewodniczącej Komisji 

Społeczno – Oświatowej o rozszerzenie informacji o stanie oświaty są Panie Dyrektorki 

można dopytać, co prawda w tej informacji wszystko jest i widzę ile tych projektów różnych 

jest realizowanych, to trzeba kogoś żeby notował, bo ogarnąć to tak na raz to ciężko. Tą 

informację o stanie oświaty widzę, że nie ma dyskusji Przewodniczącego Komisji jeszcze w 

tej chwili na chwilę wyszedł, ale chciałem, jako Przewodniczący podziękować Paniom 

Dyrektorkom za prowadzenie tych szkół w dobrym akurat wymiarze, bo te wyniki z 

egzaminów szczątkowych, tych innych na szczeblu przynoszą nam chwałę. My nie jesteśmy 

na szarym końcu to Wasza rolna Panie Dyrektorki i naszych uczniów w szkole i za to chwała 

i cześć, bo z uczniami ciężko się pracuje, bo wystarczy nam Radnym wejść na korytarz, to 

ogarnąć, opanować to faktycznie też trzeba mieć charakter i jakoś sobie poradzić. Dziękuję w 

imieniu Radnych za to, że sobie z tymi szkołami radzicie. Problemy będą to, co Pani Radna 
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Lewandowska wspomniała we wrześniu koncert życzeń, to Dyrektorki niosą do Pani 

Burmistrz. Negocjują, próbują pewnie coś tam żeby w budżecie było zapisane na ile starcza, 

to te stół z reguły głosuje i takie pieniądze przeznaczamy. Nie ma Przewodniczącego Komisji, 

ale jest druga Komisja, proszę o stanowisko Komisji 

Pani Radna Katarzyna Lewandowska - Komisje z informacją o stanie oświaty za rok szkolny 

2017 /2018 zapoznały się  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – ja, jako Przewodniczący kończąc ten 

punkt stwierdzam, że Radni z tą informacją się zapoznali  

b)Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Węgorzyno, informacja o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej w tym o przebiegu wykonania 

przedsięwzięć Gminy Węgorzyno oraz informacją o przebiegu wykonania planu 

finansowego instytucji kultury za I półrocze 2018 roku – druk nr 2  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnej informacji. 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Węgorzyno, informacja o kształtowaniu 

się wieloletniej prognozy finansowej w tym o przebiegu wykonania przedsięwzięć Gminy 

Węgorzyno oraz informacją o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury za I 

półrocze 2018 roku – druk nr 2. To jest taka książeczka ona jest ważna z reguły na koniec 

roku, a to jest w połowie roku cała informacja Pani Skarbnik miała dużo z tym pracy, ale to są 

same cyfry i proszę o dyskusję w tym punkcie. Dyskusji nie ma do informacji, proszę Pani 

Burmistrz  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – bo jeśli dyskusji nie ma chciałabym tylko 

zwrócić uwagę na treści wynikające z tej informacji. Na stronie 4 mamy informację, że 

wskaźnik planowanej łącznej kwoty spłaty zobowiązań, o której mowa w art. 243 ustawy o 

dochodach, po uwzględnieniu ustawowych wyłączeń przypadających na dany rok 4.24 %, 

przy dopuszczalnym wskaźniku 6,74 %. Chciałabym to jakby wyjaśnić, o co chodzi. Kiedyś 

przed 2014 rokiem obowiązywały budżet pewne wskaźniki. Wskaźnik zadłużenia nie więcej 

niż 60 %, nie więcej niż 15% po nowelizacji przepisów wprowadzono indywidualne 

wskaźniki dla każdej poszczególnej gminy. Obliczany na podstawie osiągniętych wyników, 

czyli jak dużo gmina inwestuje, ile gmina ma dochodów i każda gmina ma po prostu swój 

indywidualny wskaźnik wyliczany każdego roku na podstawie poprzednich lat. U nas 

sytuacja gminy finansowa jest bardzo dobra wynika z tych wskaźników wyliczonych i tu 

podanych przytoczonych, że mamy jeszcze duże możliwości inwestowania i duży zapas w 

braniu kredytów pod przede wszystkim inwestycje, bo innych sobie nie wyobrażam. Mamy 

spełniony ten wymóg ustawowy dopuszczalna wielkość tj. ponad 6%, a my mamy tylko 

ponad 4% i co jeszcze jest ważne do zauważenia, to to, że na dzień 30 czerwca 2018 roku 

zadłużenie gminy z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek wynosi niecałe 8.500.000,00 zł 

i nawiązując do wcześniejszych tych wyników i inwestycji, to chciałam powiedzieć, że z 

końcem 2010 roku ten poziom zadłużenia był również na podobnym poziomie, czyli miał 

ponad 8.000.000,00 zł dług naszej gminy. W międzyczasie pozyskaliśmy do gminy ponad 

20.000.000,00 zł z środków zewnętrznych, a inwestycji wykonaliśmy na ponad 40.000.000,00 

zł, a dług nie wzrósł, czyli jest na tym samym poziomie. Jest to bardzo piękny efekt przede 

wszystkim pracy moich pracowników, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik. I to przy tej informacji 

chciałam zauważyć i podkreślić, dziękuję  
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Pani Burmistrz. Nie ma pytań, a 

ta książeczka jest ważna jak tworzy się budżet i wtenczas wszystkie tabelki są indywidualnie 

rozpatrywane, jak się pieniędzy szuka. Tutaj jest stwierdzenie, co po pół roku zostało wydane, 

a tu nie ma nic więcej, co na tej sali żeśmy uchwalili, bo przenosiliśmy też na inne zadania, a 

to tylko Pani Skarbnik zrobiła taką księgową pracę, spisaną w tabele, ale to zajmuje dużo 

czasu. Jeżeli nie ma dyskusji w tym punkcie proszę o stanowisko Komisji  

Pan Radny Zbigniew Białek - Komisje z informacją się zapoznały na druku nr 2 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - to ja Przewodniczący stwierdzam, że 

Radni również z tą informacją się zapoznali   

c) Informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – przechodzimy do punktu kolejnego 

informacje, informacja burmistrza z działalności między sesjami. Informacja ustna, proszę 

Pani Burmistrz   

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – zapraszam na fotorelację (fotorelacja 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu): 

 pozyskaliśmy na mocy naszej współpracy z Agencją Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa 14 komputerów, w które wzbogacą się nasze świetlice wiejskie  

 mieliśmy możliwość wraz z naszymi najmłodszymi dziećmi, z młodzieżą ze szkół, 

przedszkola oglądać eksponaty, które zostały przywiezione w Naukobusie z Centrum 

Nauki Kopernika z Warszawy. Mieszkańcy również mieli godziny wyznaczone do 

korzystania z doświadczeń naukowych  

 odbyło się też podpisanie umowy na przebudowę ulicy Mickiewicza, jak również 

Rogówko. Na Mickiewicza trwają już prace budowlane. W temacie Rogówka już 

został przekazany plac budowy 

 mieliśmy również wrześniu Dożynki Gminne w Mielnie, za co jeszcze raz serdecznie 

dziękuję gospodarzom tego miejsca. Panie Sołtysie na Pana ręce proszę przekazać 

jeszcze raz mieszkańcom za zaangażowanie i pomoc. Tutaj mamy Starostów 

Dożynek. Oczywiście podczas Dożynek odbyło się kolejne podsumowanie konkursu 

na Aktywne Sołectwo naszej gminy w 2018 roku  

 muszę się pochwalić, że otrzymaliśmy dofinansowanie jesteśmy już na liście 

projektów objętych dofinansowaniem na adaptację budynku po hydroforni w 

miejscowości Kąkolewice na świetlicę wiejską ponad 1.000.000,00 zł  

 a tutaj akurat Państwo widzicie moment podpisywania umowy o dofinansowanie na 

kolejną inwestycję na adaptację sklepu w Brzeźniaku na świetlicę wiejską  

 trwa budowa obiektu przedszkolo – żłobka w tym obiekcie już są okna, już jest dach. 

W tym obiekcie będą 4 oddziały przedszkola i żłobek, jako odrębna instytucja. I może 

tutaj się odniosę tutaj do tej interpelacji, dlaczego godz. 14:00, to spotkanie 

informacyjne w sprawie rekrutacji, ponieważ my realizujemy projekty, w których 

przede wszystkim nacisk jest położony na to żeby przyjmować dzieci osób, które 

musiały zrezygnować z pracy, aby urodzić i wychowywać dzieci. I do przedszkola 

będą przyjmowane w pierwszej kolejności te dzieci i do żłobka i do przedszkola, 

których rodzice będą mogli i chcą powrócić na rynek pracy w momencie, kiedy ich 
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dziecko będzie przyjęte do tych oddziałów, tj. złożenie programowe, dlatego ta 

godzina 

Pan Radny Łukasz Nowacki – to ja chciałem dopytać, jeżeli nie będzie chętnych takich osób, 

to wtedy, co? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – będą chętne osoby się zgłaszają, zresztą 

my projekt pisaliśmy na podstawie analizy rynku 

Pan Radny Łukasz Nowacki - czyli już jakieś nieoficjalne zgłoszenia są rozumiem  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - nie Panie Radny proszę tutaj nie 

podejrzewać o jakieś nieoficjalne zgłoszenia są chętni, bo dzwonią i pytają o to, dlatego jest 

zorganizowane spotkanie informacyjne, a wniosek i projekty były przygotowane i pisane na 

podstawie analizy i badań  

Pan Radny Łukasz Nowacki - natomiast z całym pewnikiem nie może Pani stwierdzić, że 

tylko i wyłącznie takie dzieci do przedszkola 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – w pierwszej kolejności  

Pan Radny Łukasz Nowacki – właśnie w pierwszej kolejności  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – ale do żłobka mamy 23 miejsca  

Pan Radny Łukasz Nowacki - ale to nie jest pewnik do momentu, kiedy rodzice nie zapiszą, 

to nie można tego przyjmować za pewnik 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – w pierwszej kolejności  

Pan Radny Łukasz Nowacki – ja rozumiem 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – to jest tylko informacja o rekrutacji, a nie 

rekrutacja Panie Radny  

Pan Radny Łukasz Nowacki – ale ja doskonale to rozumiem tylko uważam, że jeżeli nie 

będzie chętnych, bo Pani mi nie może powiedzieć, że to jest pewnik, że będzie na pewno tyle 

chętnych dzieci, tych osób, które zrezygnują z pracy to właśnie, dlaczego ogół mieszkańców 

nie zaprosić na to spotkanie 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – ale zapraszamy ogół mieszkańców 

Pan Radny Łukasz Nowacki – dobrze tylko taka godz. 14:00? Przecież pracujemy, ja 

rozumiem Panią Burmistrz, ale mam inny tok myślenia  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – ale jeśli Pan pracuje i jest Pan 

zainteresowany, to również są inne osoby, które na pewno będą na tym spotkaniu i zasięgną 

odpowiedzi albo kogoś w swoim imieniu poprosić żeby był na spotkaniu. Wszystkim nie 

dopasujemy, nigdy nie będzie odpowiedniej godziny, a tu powiedziałam, to jest zgodne z 

wytycznymi projektu. Tak projekty były pisane i ze względu na radzenie sobie z bezrobociem 

są te pieniądze udostępnione.  

Z pozostałych rzeczy, jakie miały miejsce po ostatniej sesji, to:  

 turniej piłki nożnej w Cieszynie  
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 Jubileusz 70 – lecia Banku Spółdzielczego w Goleniowie, z którym od wielu lat 

współpracujemy 

 odbywały się również spotkania i ze mną i mieszkańcy mieli taką możliwość, brania 

udziału w spotkaniu wstępnych konsultacji nad zaproponowanymi rozwiązaniami do 

projektu Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

Miasta i Gminy Węgorzyno  

 brałam również czynnie udział w Narodowym Czytaniu na terenie naszej szkoły  

 miałam zaszczyt również spotkać się z obecną Panią Wicepremier i Europosłem, 

którym przedstawiłam sprawy naszych inwestycji w Gminie Węgorzyno i o nich 

rozmawialiśmy  

 posiedzenie Rady Lokalnej Grupy Działania w Łobzie w międzyczasie też miało 

miejsce  

 uroczystości związane z 79 rocznicą napadu Związku Radzieckiego na Polskę 

organizowaną przez Związek Sybiraków w Łobzie 

 brałam również udział w posiedzeniu Powiatowej Rady Rynku Pracy  

 właśnie kończy się trwający u nas od poniedziałku Europejski Tydzień Sportu. W 

naszych szkołach już w zeszłym tygodniu odbywały się warsztaty z Nordic Walking. 

We wtorek odbyły się zawody drużynowe szkół były rozdawane puchary, nagrody 

pozyskane z Ministerstwa. Jak również jutro jeszcze odbędzie się w ramach tego 

Europejskiego Tygodnia Sportu „Jesienna Liga Biegowa”. A w sobotę zakończymy 

ten tydzień sportu rajdem spod świetlicy Ginawa, po przejściu stosownego etapu. 

Gdzie gospodarzem będzie Pan Sołtys Wiewiecka zakończymy ogniskiem w 

Wiewiecku na terenie, który był dofinansowany w ramach Grantu Rewitalizacyjnego  

  i również brałam udział w sesji Zgromadzenia R – XXI w Słajsinie i tutaj chciałabym 

również krótko do tej interpelacji o delegatach, to Państwo podejmują, jako Rada 

uchwałę, jakich delegatów wyznaczacie do R – XXI. I z pozostałych gmin nie są tylko 

i wyłącznie pracownicy, bo chociażby z Radowa jest przecież Radny też 

Pan Radny Bogusław Szyłowicz – ale zasadne jest  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - i poprzednio też w poprzednich kadencjach 

też był Radny Rady Miejskiej, ale to od Państwa zależy i to się odbywa na podstawie Państwa 

głosowania i wyznaczenia drugiego delegata  

 inwestycje to Państwo widzieli, które trwają o Rogówku też mówiłam  

 w temacie aglomeracja II mamy złożone. Jest ta inwestycja podzielona na 3 projekty i 

źródła dofinansowania. „Wodnik II” już mamy podpisaną umowę?  „Wodnik III” są 

kompletowane załączniki do podpisania umowy. A „Szuwarek” czekamy na 

ostateczną decyzję o dofinansowaniu  

 usuwanie wad i usterek dla Aglomeracji I chciałabym poinformować, co jest bardzo 

ważne i oczekiwane przez mieszkańców, że zakończyliśmy naprawy newralgiczne 

odcinków kanalizacji oraz uruchomienie dwóch przepompowni. Nie jest to jeszcze 

wszystko, ale te działania umożliwią już rozpoczęcie podłączania i odbioru ścieków 

od kolejnych mieszkańców z terenu tej nieszczęśliwej inwestycji. Będą niebawem 

rozesłane do mieszkańców pisma zapraszające na spotkanie. Wraz z pismami będzie 

dostarczony wniosek, który należy wypełnić i najpóźniej w dniu spotkania przekazać 

od drugiego tygodnia października będą wchodziły już brygady z Wodociągów 
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Zachodniopomorskich do nieruchomości tych właścicieli, którzy dopełnią już 

wszystkich formalności, czyli złożą wniosek i podpiszą umowę, odbędzie się już 

przepięcie tych mieszkańców.  Mamy nadzieję, bo takie możliwości po naprawach już 

stworzyliśmy, że około 80% mieszkańców z tego terenu tych nieszczęśliwych 

inwestycji będzie mogła już być przepięta i odprowadzone będą ścieki od 

zdyscyplinowania naszego, mieszkańców i brygady będzie zależało jak szybko uda 

nam się to zrobić.  Ilość nieruchomości do przepięcia jest około 100 nieruchomości.  

Zajmie to maksymalnie dwa miesiące, ale wszystko też zależy od formalności, czy 

mieszkańcom uda się je dopełnić w zakreślonym czasie  

 i zakończono prace również przy wymianie oświetlenia w szkołach 

  i teraz, jeśli chodzi o przetargi, to jesteśmy po przetargu na odbiór odpadów 

komunalnych. Była tylko jedna oferta i jest już przygotowana umowa ma nastąpić 

podpisanie umowy z firmą, która przystąpiła. Jest to lokalna firma i z nią będzie 

podpisana umowa. Zaoszczędzi to z pewnością wielu niepotrzebnych kłopotów. 

Natomiast, co ważne pewne zmiany w systemie, jaki będzie obowiązywał w naszej 

gminie, jaki obowiązuje zajdą wynikające z dostosowania do przepisów 

wprowadzonych już w życie, przepisów prawnych. Najważniejszą taką informacją jest 

to, że po nowemu od momentu dostarczenia przez firmę obsługującą worków będą 

obowiązywały u źródła, czyli u nas w domu zbieranie do czterech kolorów worków. 

Te kolory są standardowe, wynikają z przepisów. Obowiązują nie tylko w całej 

Polsce, ale i poza granicami naszego Państwa kolor żółty jest do gromadzenia 

plastików, tak jak do tej pory mieliśmy to w kolorze niebieskim od teraz wyłącznie 

będzie obowiązywał żółty do plastiku, puszek, metalowych, kartonów 

wielomateriałowych. Kolor zielony będzie na szkło, na butelki, słoiki już nie trzeba 

będzie się fatygować i wynosić do dzwonów, jakie są w systemie gniazdowym. Każdy 

z tych worków po zapełnieniu będzie można wystawić w ustalonym harmonogramie w 

dniu lub wieczór przed i będzie odebrany sprzed naszych nieruchomości. Worek 

niebieski jest przeznaczony do papieru i makulatury, a worek brązowy do odpadów 

biodegradowalnych  

 kolejna informacja, jesteśmy już po przetargu na I etap projektu takiego dużego 

modernizacja boiska piłkarskiego przy Szkole Podstawowej i Gimnazjum w 

Węgorzynie oraz sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Runowie 

Pomorskim. Ten pierwszy etap obejmuje swoim zakresem salę gimnastyczną w 

Runowie Pomorskim. Wpłynęła jedna oferta i będziemy podpisywać umowę. Kolejny 

przetarg dzisiaj się odbył. Był on zorganizowany na zagospodarowanie terenu przy 

budowanym budynku przedszkola i żłobka. Wpłynęły dwie oferty niestety obie są 

dużo wykraczające poza kosztorys inwestorski  

 jeśli chodzi o fundusze unijne to już mówiłam, jakie dofinansowania, na co 

dofinansowania otrzymaliśmy. Mogę tylko przypomnieć, że na świetlicę Brzeźniak 

dofinansowanie jest rzędu ponad 300.000,00 zł na świetlice Kąkolewice ponad 

1.000.000,00 zł i to wszystko, jeśli chodzi o informację. Został już ustalony z firmą 

nas obsługującą w temacie odpadów komunalnych harmonogram zbiórki odpadów 

wielkogabarytowych i już Sołtysi chyba zostali wyposażeni i harmonogramy również 

do pobrania i Państwu też rozdamy  



Strona 16 z 34 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – jesteśmy w punkcie informacja 

Burmistrza o działalności między sesjami, czy są pytania do Pani Burmistrz w tym 

momencie? Radny Zieliński  

Pan Radny Mariusz Zieliński – Pani Burmistrz w sprawie tych nowych zasad segregacji ja 

rozumiem, że to jest ujęte w cenie w ramach działania R – XXI te dodatkowe worki, na które 

będziemy rozdzielać, ale moje pytanie brzmi  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – nie, to przepisy prawne weszły w życie od 

1 stycznia. Niemniej jednak mogły być dotychczasowe zasady do końca obowiązywania w 

danej gminie umowy. Nasza umowa się teraz skończyła i będziemy podpisywać nową. I do 

nowego przetargu do nowej już umowy, że tak powiem musieliśmy zaktualizować i wdrożyć 

przepisy wymagane prawem 

Pan Radny Mariusz Zieliński – ja się pytam o to, bo już w paru gminach ościennych 

widziałem te worki już weszły 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – widocznie wcześniej im się kończyły 

umowy 

Pan Radny Mariusz Zieliński - każdy worek jest opisany, co wrzucamy, a czego nie 

wrzucamy. Czy to też w ten sposób będzie u nas realizowane? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – myślę, że tak, jeśli by tego nie było, to 

nadal są aktualne w tym temacie w tym zakresie te nasze ulotki, które były już dwa razy 

kolportowane do mieszkańców. Może nam się jeszcze uda 3 raz wypuścić z uwidocznioną i 

zasygnalizowaną tą zmianą  

Pan Radny Mariusz Zieliński – ale na workach jak jest opisane to  

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – ale na niebieskich było opisane to myślę 

Pani Radna Maria Sławska - tak częściowo kiedyś były opisane  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – proszę Radna Kaczmarek  

Pani Radna Marta Kaczmarek – chodzi mi o taką możliwość na cmentarzu, wiadomo ludzie 

wyrzucają część taką biodegradowalną i część taką plastikową i one są zmieszane. Chodzi o 

to jak to wyłuskać? Bo tak naprawdę my za to też płacimy   

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – powiem tak mało osób będzie poświęcało 

swój czas żeby wiązankę kwiatów rozłożyć to złotko osobno, a resztę osobno wyciągając 

wstążeczki, wyciągając z cela fonów 

Pani Radna Marta Kaczmarek – być może, że tak, ale danie możliwości wyrzucania osobno  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - możemy spróbować, ale chyba raz już było 

to dołożone i opisane gdzie, co ma być  

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – możemy oznaczyć według kolorystyki  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są jeszcze pytania do informacji Pani 

Burmistrz? Nie ma pytań, w związku z tym przechodzimy do kolejnego punktu podjęcie 

uchwał w sprawie.  
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4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w Statucie Gminy Węgorzyno – druk nr 3 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - pierwsza uchwała, którą mamy w 

porządku obrad w sprawie zmian w Statucie Gminy Węgorzyno tj. projekt uchwały na druku 

nr 3. Pani Marto można Panią poprosić, Panią Sekretarz żeby omówiła tak jak na Komisji  

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – nowelizacja przepisów o samorządzie gminnym 

nałożyła na nas obowiązek zmian, które tak naprawdę będą obowiązywać od nowej kadencji, 

więc w projekcie tej uchwały zostały wprowadzone te zapisy, ale takie najistotniejsze zmiany, 

to powiem w ten sposób, że obrady sesji będą teraz nagrywane wideo i fonia. Będą 

umieszczane bezpośrednio na stronie internetowej, gdzie na żywo mieszkańcy będą mogli 

śledzić obrady sesji prowadzonej z głosowaniem imiennym, więc też będzie wiadomo jak 

poszczególny Radny głosowania i po sesji będzie drukowany taki specjalny system 

wygeneruje protokół z głosowania każdej uchwały. Zniknie z porządku obrad punkt 

interpelacje, wnioski i zapytania Radnych, bowiem ustawa wprowadza obowiązek składania 

interpelacji tylko w formie pisemnej, odpowiedzi będą w formie pisemnej i też będą 

zamieszczane na naszej stronie internetowej. Wprowadziła zmiana tej ustawy również 

obywatelską inicjatywę uchwałodawczą i budżet obywatelski, ale to regulujemy w odrębnych 

uchwałach, które są zaraz po tej uchwale w sprawie Statutu. Powstanie również nowa 

Komisja, oprócz obecnych będzie to już czwarta, jako Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, 

która przejmie kompetencje Komisji Rewizyjnej, jeżeli chodzi o rozpatrywanie właśnie skarg 

na działania Burmistrza, czy kierowników jednostek organizacyjnych. Robiliśmy corocznie 

jest taka informacja Pani Skarbnik przygotowuje z wykonania budżetu gminy za dany rok 

dochodzi jeszcze nowość będzie Burmistrz przedkładał chyba do końca maja corocznie raport 

o stanie gminy, co ten raport będzie zawierał nie jest to uregulowane w tej nowelizacji 

ustawy, ale myślę, że jakieś tam wytyczne będą żeby wiadomo, co było ujęte. To z takich 

istotnych zmian, jak są pytania to będę odpowiadać 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - ile będą kosztowały te zmiany, tak 

orientacyjnie?      

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - tzn. Państwo chyba na sesji wrześniowej 25.000,00 

zł przeznaczyli na zakup tych urządzeń, które tutaj będą, bowiem jest to bardzo skromna 

wersja, bo oferty były na 60.000,00 zł, 80.000,00 zł żeby zabezpieczyć Radnych w 

mikrofony, w urządzenia do głosowania, bo te imienne głosowanie będzie polegać na tym, 

jeszcze nie wiemy, jaką wybierzemy opcje, że będą takie urządzenia, przyciski, gdzie będzie 

radny przyciskał i to wchodzi do systemu. Mowa była o tabletach, mowa była o telefonach, 

ale to właśnie te wersje za 60.000,00 zł - 80.000,00 zł  u nas będzie prościej, co nie znaczy, że 

nie będzie można tego systemu udoskonalać z biegiem czasu. Myślę, że się zamieścimy w 

tych 25.000,00 zł 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania do projektu uchwały na 

druku nr 3? Przyszłość pokaże czy nie trzeba będzie dostosowywać do realiów. W związku z 

tym proszę o stanowisko Komisji  

Pan Rady Zbigniew Białek – Komisje projekt uchwały na druku nr 3 zaopiniowały 

pozytywnie  
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – przechodzimy do głosowania, kto z 

Radnych jest za podjęciem uchwały jak jest na projekcie uchwały na druku nr 3? Kto jest za 

podjęciem tej uchwały? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 

głosowało: 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję uchwała została podjęta 

jednomyślnie  

  

Uchwała Nr XLI/320/2018 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 września 2018 roku 

 

w sprawie zmian w Statucie Gminy Węgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu)  

 

2) wykonania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej – druk nr 4 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – projekt uchwały na druku nr 4 w sprawie 

wykonywania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, to jest nowość w tej chwili. Pani 

Sekretarz wspomniała o tym nowym zadaniu obywatelska inicjatywa uchwałodawcza. Może 

Pani jedno zdanie dodać? 

 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – uchwała określa zasady, tak naprawdę jak 

mieszkańcy mogą uczestniczyć w tworzeniu prawa miejscowego tak naprawdę. Tworząc 

komitety, zbierając podpisy, bo jest to obowiązek ustawowy, że pod obywatelską inicjatywą 

uchwałodawczą musi być poparty ten projekt uchwały podpisami 200 mieszkańców. W 

Sprawach tak naprawdę wszystkich, jeżeli chodzi o zadania własnych gminy z wyłączeniem 

tych, które należą do wyłącznej kompetencji Burmistrza. Można będzie występować do Rady 

z takimi projektami uchwał, które by rozwiązywały sprawy, czy potrzeby mieszkańców, to 

będzie przedkładane Radzie Miejskiej i wtedy Rada podejmuje bądź też nie i wchodzi w 

życie. I oczywiście wykonuje urząd te projekty uchwał po przyjęciu przez Radę  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Sekretarz, bo za tym 

pewnie pieniądze będą musiały iść i Radni będą mieli dylemat skąd te pieniądze znaleźć na 

wykonanie pewnych rzeczy 

 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – to jeszcze nie mówimy o budżecie obywatelskim, na 

razie o inicjatywie uchwałodawczej  

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania do projektu tej uchwały na 

druku nr 4? Proszę o stanowisko Komisji  

 

Pan Radny Zbigniew Białek – Komisje projekt uchwały na druku nr 4 zaopiniowały 

pozytywnie  
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – kto z Radnych jest za podjęciem 

uchwały, w treści jak jest na projekcie na druku nr 4?  

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 

głosowało: 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję uchwała została podjęta 

jednogłośnie 

 

Uchwała Nr XLI/321/2018 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 września 2018 roku 

 

w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

 

3) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy Węgorzyno dotyczących 

realizacji i projektu pn. „Budżet obywatelski w Węgorzynie w 2019 r.” – druk nr 5 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – projekt uchwały na druku nr 5 w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy Węgorzyno dotyczących 

realizacji projektu pod nazwą „Budżet obywatelski w Węgorzynie w 2019 roku”, taka treść 

uchwały. Uzasadnienie i treść Radni mają przed sobą. Bis fundusz sołecki, bo teraz Sołtysi na 

wsiach dzielą, a tu będzie temat jeszcze, Pani Burmistrz proszę 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – Szanowni Państwo, bo to jest coś nowego, 

co jeszcze u nas nie funkcjonowało. Ten projekt uchwały został przygotowany w sumie na 

podstawie interpelacji zgłoszonej przez Wiceprzewodniczącą Radną Kamińską. Budżet 

obywatelski to jest dalsze uaktywnienie społeczeństwa, że tak powiem w kreowaniu 

przestrzeni publicznej na terenie gminy. Można to nazwać takim systemem grantowym, 

ponieważ kwota nie jest nie wiadomo jak duża jest to mniej więcej 30.000,00 zł przeznaczone 

w budżecie. Będzie, bo jak Państwo przegłosujecie, to będziemy to wdrażać w życie. Do tego 

budżetu obywatelskiego mogą zgłaszać różne pomysły Państwo z całego terenu Gminy 

Węgorzyno, to nie tylko z Węgorzyna to, że Państwo Sołtysi na swoich terenach moją 

fundusz sołecki nie oznacza, że nie macie prawa z tego też korzystać, więc dobre pomysły, 

dobre projekty tak jak wcześniej granty sołeckie te po 10.000,00 zł mogą być projekty po 

5.000,00 zł po 10.000,00 zł może być projekt na 30.000,00 zł. Te projekty będziemy w 

odpowiednim czasie zgodnie z zasadami składać do gminy. Później on na podstawie 

złożonych będzie zorganizowane te konsultacje i głosowanie, który projekt uzyska najwięcej 

głosów, to wygrywa i idzie do realizacji. Jeśli jest kilka mniejszych to do wyczerpania tej 

puli, więc to są nowe znowu możliwości dla naszej gminy 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, czy są pytania 

Radnych odnośnie projektu uchwały?  

Pani Jadwiga Kamińska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej - techniczne mogę dopytać? 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Radna Kamińska 
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Pani Jadwiga Kamińska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – nie wszystkie sołectwa mają 

200 osób i teraz, co zrobić? 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – to przy tamtej uchwale było 200 osób, tutaj jest 

komitet 5 osób. Mieszkańców, czyli wszystkich te 200 osób przy tamtej uchwale  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – to nie jest związane, to są dwie różne 

rzeczy  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - jak nie ma pytań proszę o stanowisko 

Komisji    

Pan Radny Zbigniew Białek - Komisje projekt uchwały na druku nr 5 zaopiniowały 

pozytywnie  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – przechodzimy do głosowania, kto z 

Radnych jest za podjęciem uchwały w treści jak jest na projekcie uchwały na druku nr 5? Kto 

jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 

głosowało: 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję uchwała została podjęta 

jednogłośnie 

 

Uchwała nr XLI/322/2018 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 września 2018 roku 

 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy Węgorzyno 

dotyczących realizacji i projektu pn. „Budżet obywatelski w Węgorzynie w 2019r.” 

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

4) założeń do projektu budżetu gminy na 2019 rok – druk nr 6 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – projekt uchwały na druku nr 6 w sprawie 

założeń do projektu budżetu gminy na 2019 rok. Radni uchwałę przed sobą mają, co roku jest 

wymagane podjęcie takiej uchwały. Czy są pytania do projektu tej uchwały? Jeżeli nie ma, to 

proszę stanowisko Komisji  

Pan Radny Zbigniew Białek – Komisje projekt uchwały na druku nr 6 zaopiniowały 

pozytywnie   

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, kto z Radnych jest za 

przyjęciem uchwały jak w treści jest na druku nr 6?  

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 

głosowało: 

Za – 15 

Przeciw – 0 
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Wstrzymało się – 0 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję uchwała została podjęta 

jednogłośnie  

 

Uchwała Nr XLI/323/2018 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 września 2018 roku 

 

w sprawie założeń do projektu budżetu gminy na 2019 rok 

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – ogłoszę teraz 10 minut przerwy  

- 10 minut przerwy - 

5) zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2018 – druk nr 7 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – Radni są w komplecie wznawiamy 

obrady po przerwie. Jesteśmy w punkcie 4 ppkt 5 zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na 

rok 2018 tj. projekt uchwały na druku nr 7. Tutaj fakt, że Pani Skarbnik praktycznie ma pole 

do realizacji, czy są pytania do projektu uchwały na druku nr 7? Myślę, dyskusji przy 

projekcie tej uchwały nie ma, to są praktycznie wnioski z Sołectw, gdzie chcą przesunąć 

środki na inne zadania, praktycznie to tylko musimy to przez sesje to przegłosować. Jak nie 

ma pytań, to proszę o stanowisko Komisji  

Pan Radny Zbigniew Białek – Komisje projekt uchwały na druku nr 7 zaopiniowały 

pozytywnie  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – kto z Radnych jest za podjęciem uchwały 

w treści jak jest na druku nr 7?  

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 

głosowało: 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję uchwała została podjęta  

  

Uchwała Nr XLI/324/2018 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 września 2018 roku 

 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2018 

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

 

6) zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2018 – druk nr 8 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – projekt uchwały na druku nr 8 w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2018, tutaj już jest więcej zmian. Pani Burmistrz 

proszę  
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Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – Szanowni Państwo bardzo bym prosiła, w 

tym projekcie uchwały w § 5 o dokonanie pewnej autokorekty, autopoprawki polegającej na 

tym, aby z pkt 1 i 2 dochodów i wydatków zminusować kwotę 104.800,00 zł i dodać 2.008,00 

zł te kwoty wynikają z Zarządzeń Wojewody, które w między czasie się pojawiły   

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - w jedyne odjąć a w dwójce dodać  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - tzn. nie i z jedynki i z dwójki odjąć 

104.800,00 zł i dodać 2.008,00 zł to są decyzje Wojewody, tak w § 5 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania do projektu uchwały? Na 

komisjach dyskusja była, to praktycznie wyjaśnione było. Jeżeli nie ma dyskusji w temacie, to 

proszę o stanowisko Komisji  

Pan Radny Zbigniew Białek – Komisje projekt uchwały na druku nr 8 bez tych 

autopoprawek Pani Burmistrz zaopiniowały pozytywnie  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – przejdziemy do głosowania projektu 

uchwały na druku nr 8 wraz z autopoprawką Pani Burmistrz, którą Pani Burmistrz 

przedstawiła. Kto z Radnych jest za podjęciem uchwały w treści jak jest na druku nr 8 wraz z 

autopoprawką? Kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 

głosowało: 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję uchwała została podjęta  

Uchwała Nr XLI/325/2018 

Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 27 września 2018 roku 

 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2018 

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu)  

 

7)zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2018 – 2024 – druk 

nr 9 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – konsekwencją podjętych tych dwóch 

uchwał budżetowych jest zmiana wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 

2018 – 2024 Radni ten projekt uchwały otrzymali przed sesją dzisiaj. Myślę, że Pani 

Burmistrz ta autopoprawka? 

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy – jest ujęta 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – jest ujęte? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – tak  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – proszę o stanowisko Komisji  

Pan Radny Zbigniew Białek – nie było rozpatrywane na komisji, dziękuję ta informacja też 

ważna  
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, kto z Radnych jest za 

podjęciem uchwały w treści jak jest na projekcie uchwały na druku nr 9? Kto jest za 

podjęciem tej uchwały? 

 W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, 

głosowało: 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 2 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję uchwała została podjęta  

 

Uchwała Nr XLI/326/2018 

Rady Miejskiej w Węgorzynie  

z dnia 27 września 2018 roku 

 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno 

na lata 2018-2024 

(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu) 

 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – skończyliśmy blok podjęcia uchwał w 

sprawie  

6.Odpowiedzi na wnioski i zapytania Radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 

poprzednich sesjach  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - jesteśmy w punkcie odpowiedzi na 

wnioski i zapytania Radnych oraz na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, na 

dzisiejszej sesji. To myślę odpowiedzi to Pani Burmistrz i chyba pracownicy proszę  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna –  

1. Radna Lewandowska informacja o tych pojemnikach ustne Pani otrzymała, na piśmie 

przygotujemy 

2. Przemysłowa najemca komunalny pisma poszły, czyli interwencje podjęliśmy  

3. Radny Nowacki uzyskał odpowiedź  

4. Radny Szyłowicz Trzebawie odnośnie źle wyciętych drzew od razu była przekazana 

informacja, że będziemy egzekwować, prosić o dokończenie tego tematu. Niemniej 

jednak tematem było wycięcie drzew, a nie wykarczowanie   

5. Cieszyno oświetlenie muszę sprawdzić, jaka tam jest sytuacja, bo nie pamiętam   

6. w sprawie delegata na R-XXI już odpowiadałam  

7. Radna Łuksza Państwo … droga na Witosa została udzielona odpowiedź do 

zainteresowanych bardzo obszerna i fachowa odpowiadając na pytania. W odpowiedzi 

na Pana prośbę o rozwiązanie i niezałatwianie problemów wynikających z budowy 

nowej nawierzchni na drodze dojazdowej do Pana posesji (droga ul. Witosa), zgodnie 

z rozmową telefoniczną z dnia 20.08.2018r. z Kierownikiem u nas Urzędu w 

niniejszej sprawie, potwierdzam następujące ustalenia: 

1) Przez omyłkę wykonawca wytyczył jezdnie o szerokości 2,80 m niezgodnie z 

projektem, pomyłka została usunięta, jezdnia ostatecznie została wybudowana o 

szerokości 3 m. 
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2) zgodnie z Pana wnioskiem, aby pobocze nie było w formie skarpy, tylko poziome, 

projektant naniósł nieistotną zmianę projektową i zgodnie z nią, został 

wybudowany poziomy murek oporowy.   

3) w związku z sytuacją terenową, która wynikła po wytyczeniu geodezyjnym drogi, 

konieczna była nieistotna zmiana projektowa polegająca na skorygowaniu niwelet 

drogi oraz jej przekroju poprzecznego. Autor projektu oraz kierownik budowy 

dokonali niezbędnego opracowania i zgodnie z nim została wybudowana odnoga 

drogi m.in. do Pana posesji 

Pani Radna Anna Łuksza - to Państwo dostali to pismo? Kiedy odpowiedź była? Bo do mnie 

Pani wczoraj dzwoniła, że nie ma odpowiedzi od 3 sierpnia  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - została wysłana, czy zwrotka jest nie mam 

jeszcze takiej informacji, przecież to roznosimy, czy Państwo mieszkają tam codziennie? Oni 

są zagranicą, więc ciężko jest skutecznie dostarczyć  

Pani Radna Anna Łuksza – nie, ale ostatnio widziałam, że byli 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - odpowiedź taka od nas wyszła  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – Pani Radna Górniak, proszę Pani Sekretarz  

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – odnośnie tej suszy w międzyczasie żeśmy sprawdzili 

właśnie Pani Basiu, bo mam przekazane, że ta instrukcja to jest do protokołu sporządzenia, a 

nie do wniosku. Mam ze strony internetowej z Barzkowic nie wiem ja mówię, jaka jest 

informacja. Rozmawiał pracownik z Barzkowicami powiedzieli, że instrukcja jest do 

protokołu, a nie do wniosku  

Pani Radna Barbara Górniak - sama czytałam przecież jestem rolnikiem i wypełniając 

wniosek najpierw weszłam do Barzkowic i przeczytałam jak wypełnić 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – nie upieram się, bo nie ja rozmawiałam, ale 

niejednokrotnie jest tak, że ludzie pobierając wnioski ze strony internetowej i zostawiają w 

sekretariacie niekoniecznie idą do pracownika merytorycznego   

Pani Radna Barbara Górniak - Proszę Państwa, ponieważ to ułatwi pracę, była instrukcja do 

wypełnienia wniosku, ponieważ ja wypełniając swój wniosek  

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - korzystała Pani z tego  

Pani Radna Barbara Górniak - korzystałam z tego i wówczas gdybyśmy przypilnowali ja 

np. dzisiaj byłam w Enea i miałam wypełnić wniosek i poprosiłam pracownika niech Pani 

pomoże, bo nie wiem jak to wypełnić i pracownik krok po kroku ze mną wszystko wypełnił i 

wiem, że złożony wniosek nie wróci do mnie. Tutaj tak samo byśmy nie mieli wielu błędów.  

Ja się obawiam, że te protokoły, które my żeśmy wypełnili gdyby wniosek był dobrze 

zrobiony moglibyśmy wyeliminować błędy, które powstaną później tak powiem  

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - ja się z tym zgadzam tylko mówię nie zawsze rolnik 

dociera do pracownika składa też w sekretariacie  

Pani Radna Barbara Górniak - to są pieniądze publiczne, wniosek nie wpływa do doradztwa 

tylko do gminy, więc to gmina jest odpowiedzialna  
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Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – możemy wzywać do uzupełnień, jeżeli nie ma w 

obecności pracownika. Weźmiemy to pod uwagę    

Pani Radna Barbara Górniak – pracowałam w Komisjach i widziałam jak te wnioski 

wyglądają i ile tych wniosków powinno wrócić do gminy do uzupełnienia  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – przepraszam nie zgadzam się z tym 

wnioski składają rolnicy i nie można obarczać gminę za niewłaściwie wypełniony wniosek. 

Gmina nie może dopisać niczego, ani dokończyć może wezwać do uzupełnienia tylko braków 

formalnych  

Pani Radna Barbara Górniak – Pani Burmistrz tylko, jeżeli wniosek jest przyjmowany 

dajmy na to żyto ozime w jednej pozycji wymienione 3 działki i jedna miejscowość i 

powiedzmy 160 ha jak Komisja może rozumieć. Jedziemy, że w tej jednej miejscowości są 

trzy działki okazuje się, że nie to żyto jest powiedzmy w trzech różnych miejscowościach, to 

nawet dla organizacji pracy Komisji, to jest ważne żeby to było to rozpisane tak jak trzeba. I 

nie jest wina rolnika absolutnie, bo przyjmujący wniosek w instrukcji było napisane, że trzeba 

każdą działkę wpisać w odrębnej pozycji. I daje się na pracę Komisji, więc też trzeba 

zobaczyć zweryfikować tak jak mówię jedziemy i okazuje się, że to nie jest w jednej 

miejscowości tylko w trzech miejscowościach. Dopiero na miejscu się dowiadujemy, jaka jest 

sytuacja. Proszę Państwa naprawdę, to są pieniądze publiczne, więc przyłóżcie starania żeby 

tutaj te wnioski były dobrze przyjmowane  

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – w ramach kompetencji, jakie gmina posiada 

zwrócimy na to uwagę w przyszłym roku  

Pani Radna Barbara Górniak – oczywiście, dziękuję bardzo  

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - zgodnie z kompetencjami, jakie mamy  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - sekretarka nie będzie wiedziała czy te trzy 

działki są w jednej miejscowości 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – ale składają w sekretariacie, proszę zrozumieć  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – sekretarka nie będzie znała wszystkich 

przepisów   

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – ale nie można inaczej taki jest obieg dokumentów, 

że składają w sekretariacie  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – to jest problem, który Radna zauważyła 

ja to też zauważyłem jak byłem w Komisji, ale to pozostałość ze współpracy z Barzkowicami, 

bo do tej pory klęsk nie było tyle. Trafiło się rok po roku i w tym roku to jest nawał. Pani 

Basia zauważyła, że na przyszłość to by było prościej pracować  

Pani Radna Barbara Górniak – wysłuchajcie, bo zawsze jestem negowana. Wysłuchajcie, bo 

usprawnimy pracę wszystkich  

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - ale to nie jest negacja. Mówię w ramach 

kompetencji, jeżeli rolnik się zgłosi to będzie mógł to wypełnić w porozumieniu z 

pracownikiem merytorycznym  
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Pani Radna Barbara Górniak – dobrze, dziękuję  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna –  

8. Pan Przewodniczący Rady Osiedla Drawska 13 do rozbiórki, to jest budynek będący 

własnością gminy, ale ten budynek jest wykorzystywany przez gminę, to nie jest tak, 

że on sobie stoi pusty i możemy sobie go rozebrać, kiedy chcemy, więc my inne 

obiekty, które zostały przez Państwa zgłoszone zostały rozebrane, bo albo nie miały 

dokumentacji pełnej, nie były naszą własnością, więc pisma zostały skierowane do 

właścicieli. Na ul. Zielonej zostało to rozebrane, mimo, że przez kilka lat była próba 

zalegalizowania doprowadzenia do zgodności z przepisami i również został usunięty 

obiekt na Osiedlu Słonecznym, gdyż umowa została wypowiedziana. Przez wiele lat 

nic tam się nie działo mimo wcześniejszych prób i rozmów i zapewnień, że będzie 

zrobione, poprawione i będzie ładny i będzie funkcjonował nic się nie działo. W 

związku z tym wypowiedzieliśmy umowę dosyć długo to trwało, bo przecież okresy 

wypowiedzenia też jest sześciomiesięczny, ale już tego obiektu nie ma, więc te rzeczy 

załatwialiśmy. Natomiast tu w Drawskiej 13 na chwilę obecną ten obiekt jeszcze jest 

potrzebny 

9.  Jeśli chodzi o Osiedle i dalsze tematy, czyli: lampa, znak, chodnik. Znak musi być 

zmiana organizacji ruchu. Ten znak nie został przez nas tam postawiony, tak o sobie. 

Na jezdni nie może być postawiony, bo by musieli omijać powodując wjeżdżanie poza 

oś jezdni stwarzając niebezpieczeństwo. Między jezdni, a chodnikiem nie ma żadnego 

pasa trawy. Między chodnikiem, a blokiem to już by było za daleko żeby ten znak stał. 

Nie jest bezpośrednio w samym środku. Fakt, że mógłby być bliżej krawężnika, jakie 

są przepisy nie wiem jest to sprawdzane. Pracownik, który się u nas zajmuje tymi 

sprawami, ma tą sprawę i ma prowadzić. Jeśli chodzi o chodnik to 31 sierpnia została 

przeze mnie podpisana tak chodniki i schody  

Pan Andrzej Nowacki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – dwa chodniki i schody tak? 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – tak, tylko ja hasłowo w tym temacie 31 

sierpnia podpisałam umowę z tą firmą, na którą czekaliśmy, że skończą inwestycje na osiedlu 

domków jednorodzinnych, czyli z firmą TOM-BRUK przyjmuje do wykonania usługi 

polegającej na remoncie schodów oraz budowie chodnika zlokalizowanego na osiedlu. 

Chodnika, bo to jest na tej samej działce, więc jako jedność, jako całość. Termin wykonania 

15 październik 2018  

Pan Andrzej Nowacki Wiceprzewodniczący Rady Osiedla - jeżeli jeszcze mogę Panie 

Przewodniczący? 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – proszę  

Pan Andrzej Nowacki Wiceprzewodniczący Rady Osiedla – zapomniałem dodać, kto usunie 

podkłady betonowe, bo jak Pani Burmistrz powiedziała obiekt został usunięty, ale tam ja 

wcześniej też zgłaszałem tam jest 8, albo 10 podkładów betonowych położonych. Kto to 

usunie?  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - będziemy tam teraz z tymi robotami, czy 

będą usunięte nie wiem żeby nie spowodować, ale ten temat też już jest znany. Był zgłoszony 

Panu Kierownikowi od inwestycji  
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Pan Andrzej Nowacki Wiceprzewodniczący Rady Osiedla – bo ktoś te podkłady, ktoś 

nadzorował, do wjeżdżania, tak bardzo bym prosił, jeżeli jest to możliwe żeby to usunąć 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – w części to na pewno będą musiały, bo 

tam będzie przebiegał ten chodnik   

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję, jesteśmy w odpowiedziach na 

zapytania, na wnioski oraz na interpelacje. Proszę Radna Łuksza  

Pani Radna Anna Łuksza – ja tylko doprecyzuję, bo przed chwilą byłam u Pani Krysi w 

sekretariacie i to pismo, które Państwo … wysłali 3 sierpnia odpowiedź jest 24 września 

prawdopodobnie leży na biurku do wysłania, z 3 dni temu przedwczoraj. Ja nawet nie wiem 

czy dostali to pismo, trochę taki długi ten okres od sierpnia do września. Tu 3, a tu 24, bo prze 

chwileczką byłam sprawdzić 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – Szanowni Państ5wo, bo albo chcemy robić 

i czepiać się formalności, albo chcemy żeby sprawa była załatwiona, więc jeśli Ci Państwo 

zgłosili takie uwagi, że np. zostało coś wykonane na 2,8 a powinno być na 3 to zanim 

zweryfikowano, zanim naniesiono nieistotne zmiany na projekt przy tych skarpach itd. to to 

trwało i zostało wykonane i teraz została udzielona odpowiedź, że zostało wykonane. Nawet, 

jeśli mieszkaniec nie dostał pisma przecież widzi, że zostały poprawione i wykonane 

Pani Radna Anna Łuksza – nie zgadzają się z tym wykonaniem  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - a pismo nie wiem, czy leży na biurku, bo 

pismo jak już jest podpisane to jest kopertowane i jest roznoszone przez Panie na terenie 

Węgorzyna, a przede wszystkim przez Panie i być może, że nie zastały tego dnia, nie zastały 

drugiego dnia. Wiemy i Pani Radna też to potwierdziła, że Ci Państwo nie mieszkają 

codziennie  

Pani Radna Anna Łuksza - nie są, ale mówię wiem, że oni się nie zgadzają z tym, co zostało 

wykonane oni widzieli ten stan wykonany i wiem, że się nie zgadzają z tym, dlatego był 

telefon do mnie  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – ale nie zgadzają się z tym, co zostało 

wykonane, czemu nie zgłaszają do inwestycji np.  

Pani Radna Anna Łuksza – ta Pani twierdzi, że ten Pan od inwestycji był z urzędu ona cały 

czas twierdzi, że będzie jej zalewało podwórko. Tam faktycznie jest, bo ja tam jeżdżę, bo tam 

moja siostra mieszka, więc wiem, że ta droga była prosta i ten wjazd od drogi, a teraz to jest 

takie, takie są wzniesienia Pani Grażynka też była, więc wie jak to wygląda. Takie są 

wzniesienia i ona twierdzi i pewnie ma rację, że to jej będzie spływało na posesje 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – ale w tym piśmie jest wyjaśnione, 

dlaczego tak jest zrobione  

Pani Radna Anna Łuksza – ja wiem, że tam jest ta poprzeczna jest podniesiona w poprzek 

drogi, wzniesienie takie jak Pani Burmistrz czytała tylko ja mówię oni się z tym nie zgadzają. 

Ja tam nie mieszkam, ja tylko przekazuje, to, czego sobie mieszkaniec życzy po prostu ona 

twierdzi, że się z tym nie zgadza, bo droga tak nie była, zalewa jej podwórko i ona twierdzi, 

że pójdzie z tym do prawnika i będzie walczyła żeby ta droga była w takim stanie jak być 

powinna, co dalej z tym będzie nie wiem. Ja tylko informuję   
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Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – te skarpy się nie podobały to zrobiliśmy 

murek oporowy, to są też dodatkowe koszty. Tylko z tego względu, że komuś się nie widzi  

Pani Radna Anna Łuksza – mówiła, że inwestor, jeżeli chodzi o murek oporowy dostałam od 

niej taką informację, że inwestor wykonał, to na własny koszt podobno 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – ktoś jednak poniósł ten koszt  

Pani Radna Anna Łuksza - nie wiem czy komuś by się chciało, bo najwidoczniej coś tam 

było faktycznie nie tak zrobione jak trzeba, bo nie wieżę, że jakiś inwestor na swój koszt robi  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - znamy te drogi z poprzednich lat, gdzie 

była gruntowa, gdzie jakiś sprzęt wszedł, gdzie podebrał, gdzie komuś się ogrodzenie waliło 

itd. Ten temat już jest dawno znany. W tej chwili jest robione zgodnie z tym, co odczytałam   

Pani Radna Anna Łuksza – ja tylko informuję, to, o czym ktoś do mnie dzwoni i prosi po to 

żeby przekazać, bo akurat jestem Radną z jej okręgu i tyle 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – czy Pani widziała, że na biurku leży? 

Pani Radna Anna Łuksza - Pani Krysia mówiła, że coś tam ma biurku być może to jest 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – ale na biurku leży? 

Pani Radna Anna Łuksza – w sensie do wysłania, bo ma koperty po kopertowane 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - czyli w kopercie, czyli może ktoś odniósł, 

jako awizo  

Pani Radna Anna Łuksza – być może ich dzisiaj ich nie ma   

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – jesteśmy w punkcie odpowiedzi na 

wnioski i zapytania Radnych, czy Radni są usatysfakcjonowani, czy mają jeszcze jakieś 

pytania? Uzupełnić coś trzeba? Nie widzę zapytań  

7.Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - przejdziemy do punktu informacje 

Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. Ten okres, to 

był bardziej dożynkowy, świąteczny i wracając do tych dożynek, to naprawdę tym 

gospodarzom z Mielna, to chwała i szacunek i Sołtysowi, że się przyłożyli do tych dożynek. 

Dożynki się udały, bo były jak na wieś naszą bardzo bogate, a to też zasługa Sołectw, które 

pojechały na te dożynki. Tyle wieńców zostało zrobionych ile to pracy wymaga zrobienie 

wieńców, to Sołtysie wiecie ile to jest pracy i ile żeście się napracowali, naszykowali. I tym, 

którzy uczestniczyli w tych dożynkach i tam pojechali żeby uświetnić, to również w imieniu 

Radnych dziękujemy, dziękuję również w imieniu swoim. Na pracy Przewodniczącego to 

praca biurowa, to standardowa, ale w międzyczasie przewalał się jak zwykle temat 

rozgraniczenia działki między dwoma osobami fizycznymi. Ten Pan jest tu i mówi, że ja 

powinienem Radnych tam Was wysłać i powinniśmy się spotkać. Wezwać osoby 

kompetentne, funkcyjne żeby tą działkę jednak przestawić. Pan … podaje różne dane, że ja 

nie wykonuje jego poleceń, nie zwołuje, nie robię. Ja dla Radnych jak Wam wspominam dla 

mnie nie wpływają żadne nowe okoliczności ten sam temat się przewija. Pan … mówi, że ma 
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tak pewne rzeczy, że to takie proste, a na dzisiaj proszę może i nie znam się jestem douczony, 

ale geodeci, prokuratorzy, sądy i Radni mamy zdecydować 

Pan … - nic się nie stało mogę stanąć tutaj koło Pana żeby mnie wszyscy widzieli? 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący – proszę 

Pan … – wszystkich Was Rani przepraszam, ja już troszeczkę lat tu przeżyłem i nie 

wiedziałem, że w państwie prawa, czy tutaj w naszym samorządzie naszą własność się 

upokarza, bo ktoś tak zrobił. Dobrze Pan powiedział 8 co Pan zrobił? Byliście 8, cześć tutaj 

Radnych i wszystko, co się stało. Granicę, którą nabyłem trzeba wznowić, więc nie 

wznawiamy. Pani Burmistrz … zrobiła to samo, bo ktoś jej tak każe. Proszę Państwa to jest 

tak łatwa, prosta sprawa żeby nie moja rodzina, to ja bym musiał wyprowadzać się, nie ma 

dwóch granic. Państwo nie ma dwóch granic. I to będzie tak zrobione, jak jest zapisane w 

prawie, w prawie cywilnym. Wiemy, że figurują nasze księgi wieczyste jest tyle i tyle 25 cm 

tylko może być mniej, ale nie wznowił ten Pan, bo mu nie kazano. Wszedł w naszą własność i 

przestawił granicę nie ma dwóch granic i będziemy tak długo się spotykać dopóki to, co jest 

zapisane. Dopiero te sesje będą naprawdę prawne, bo nie m dwóch granic. To jest bardzo 

łatwa, prosta sprawa. Tutaj Pan Przewodniczący, Pan Radny Szostakiewicz widział kiedyś to 

wszystko tj. 17 metrów tak miał zrobić Pan … nie zrobił tego. Pan … miał zrobić to, co pisze 

w prawie, tylko tak można zrobić. I teraz za 7 dni, czy Państwo zajmiecie stanowisko? 

Powinniście zająć, to jest obręb nr 4 przyjechał Pan …? Bardzo dobrze, z kim wygrał? Z 

prawem? Taki się jeszcze nie urodził Panie Przewodniczący żeby wygrał sprawę. Pan ma też 

syna prawnika i tak ma być. Jedna granica ma być dopiero wtedy ta sesja będzie ważna 

dosłownie mówię. Proszę ustalić, kiedy się spotykamy? 7 dni i to wszystko, jest to, co jest 

zapisane w prawie. Granice się wznawia, nie przestawia to tylko w naszym samorządzie się 

dzieje  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - tym problemem mieszkańca Radni 

zajmowaliśmy się chyba w połowie kadencji, część z Radnych była w terenie był 

powoływany od nowa geodeta, który przyjechał, wskazał granicę  

Pan …– co wskazał to, co jest przestępstwem. Ja to, co teraz zrobiłem to jest zapisane w 

prawie, granice znam ja wiem, co teraz jest zrobione. To, co Pani Burmistrz zrobiła 19, część 

Radnych była   

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – my wznowiliśmy procedurę i tam była 

furtka i w tym momencie mógł Pan zaskarżyć  

Pan … – jak to zaskarżyć? Nie  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - a temat został, że my, jako Radni, jako 

gmina mamy temat rozwiązać. Jestem podatnikiem naszym gminnym, to prawda  

Pan … – w czyjej kompetencji jest? Dlaczego Pani … nie zawiadomiła organów ścigania? 

Taka jest droga prawna, jak ja przyszedłem na drugi dzień. Pominięto właśnie stanowisko 

tutejszego urzędu  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – mamy w dokumentacji Prokuraturę, 

która się tym zajmowała, sprawa została umorzona  
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Pan … – kto tak powiedział? Prokuratura w ogóle nie była w terenie, bo ma zakazane 

rozumie Pan? 7 lat temu powinien być wyrok zakończony. Teraz będzie zakończony 

rozgraniczyć nieruchomość zgodnie z prawem, czyli w terenie przestępstwo jest zrobione, to 

jest naruszone prawo Panie Przewodniczący, tak ma być i tak będzie   

Pan Radny Jan Szymko - w papierach jest dobrze, tylko na gruncie   

Pan … – na gruncie właśnie Panie Szymko, był Pan to teraz Pan zobaczy, jaka jest różnica. 

Wszyscy będziemy   

Pan Radny Mariusz Zieliński - przepraszam, jaki jest numer działki? 

Pan … – … i … wszystko był Pan tam Panie Radny. Ja chciałem wydruk z ustawy prawo 

geodezyjne i kartografii, a po co to Panu potrzebne? Tak Burmistrz mówi  

Pan Radny Jan Szymko - przyszła Radna załatwi temat, bo będą nagrywane te sesje  

Pan … - to bardzo dobrze, po to jest płacę podatek jak kupiłem i jest wszystko dobrze i tak 

będzie zrobione. A można swoją posesję zagrodzić w obrębie miasta Panie Przewodniczący? 

Ja zagrodziłem 17 lat temu i od tego się zaczęło to, co tam biedaki będą grodzić na swoim nie 

mają prawa. Co ja potrzebuję, to się na pewno zgłoszę  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze mamy ten temat trudny 

praktycznie dla następnych przekażemy w darze ten temat do rozwiązania 

Pan … - nie do rozwiązania, ja potrzebuję   

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – praktycznie kadencja się kończy, 

niedługo będziemy na emeryturze powiedzmy Radnych niewielu, a wielu jeszcze pewnie 

będzie próbowało się męczyć pewnie  

Pan … – po to jest   

8.Wolne wnioski i komunikaty 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – myślę, jeżeli by nie było innych 

tematów, to zostały wolne wnioski i komunikaty jak są jakieś zaproszenia, nie ma żadnych 

świąt? 

Pani Radna Maria Sławska – a Pan Przewodniczący nie zaprasza nas gdzieś? 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – nie wiem czy będzie jedna sesja, czy 

dwie, bo planowałem, że ostatnią sesje zrobimy w połowie października, ale wygląda na to, 

że jeszcze pewnie w listopadzie się spotkamy. Tak jaskółki kraczą, że tak może to być. Pani 

Burmistrz chciała?  

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – nie wiem, kiedy będzie kolejna sesja, ale 

chciałabym już zaprosić na 14 października na VI już Festyn Charytatywny tym razem dzielić 

się miłością będziemy z Marysią. Zaczynać się będzie mszą św. o godz. 13:00 i po mszy od 

14 z minutami rozpoczniemy w hali sportowej w Węgorzynie. W temacie wystąpienia Pani 

Moniki Dobrzanieckiej nie mam przed sobą tego pisma, więc później będę mogła się 

zapoznać z jego treścią mam nadzieję, ale tak na szybkiego, co udało mi się zapamiętać z Pani 

Moniki wystąpienia, to uważam, że nieprawdą jest, to, co mówiła rzekomo dopiero bardzo 

późno się dowiedziała o tym, że ma realizować. Tu mam podpis Pani Moniki Dobrzaniecka 
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na wzorze wniosku o nadanie dostępu dla osoby uprawnionej i beneficjenta do wykonywania 

czynności związanych z realizacją projektu data 12.12.2017 roku i dysponuje również innymi 

dokumentami, które mówią o tym, że Pani Dobrzaniecka miała realizować i realizowała, 

odpowiadała, zobowiązywała się do pewnych rzeczy. Akurat te, które mam w ręku są od 

lutego 2018 roku   

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuje w wolnych wnioskach i 

komunikatach, proszę  

Pan Marciniak Sołtys Sołectwa Węgorzynko – chciałbym zaprosić wszystkich Państwa na 

jutrzejszy koncert w Starym Węgorzynku, który się odbędzie o godz. 17:30 msza się 

rozpocznie, a później koncert ze Szczecina z Akademii Sztuki  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Radna Górniak ja wysłuchałam na 

sesji poprzedniej to, co Pani Burmistrz miała do powiedzenia o Pani Dobrzanieckiej. 

Przeczytałam ten list wyjaśniający przed sesją i Pani wystąpienia. Moja uwaga jest taka 

proszę Państwa ludzie nie zmieniają się z dnia na dzień. Nie zmieniają także z dnia na dzień 

swojego podejścia do pracy, a z tego, co wiem to ta Pani przez wiele lat całe swoje serce 

wkładała w swoją pracę. Byłam na pożegnaniu Pani Jagiełki, które zorganizowała. 

Widziałam, jaka była atmosfera, jakim zaufaniem Pani Jagiełka podchodziła do Pani 

Dobrzanieckiej, więc nie sądzę żeby tak od sobie taka osoba mogła zmienić swoje podejście 

do pracy 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuje Radnej  

Pan … - Pani Sekretarz ja bym bardzo Panią prosił to, co Pani ostatnio powiedziała, że te 

Studium  było prawnie uchwalone. To ja Panią zapewniam, że nieprawnie było zrobione  

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – Studium było nieprawnie uchwalone?  

Pan … – tak nieprawnie  

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – a dlaczego? 

Pan … – dlatego, że Szanowny Pan sąsiad sobie przestawił  

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy – ale Studium  nie ustala granic nieruchomości. Panie 

… Studium nie ustala granic nieruchomości   

Pan … – zobaczy Pani i zajmie Pani stanowisko w terenie, to jest Pani obowiązkiem   

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - nie mam uprawnień do tego 

Pan … - do czego? 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - żeby zajmować stanowisko odnośnie granic 

nieruchomości  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – Radny Zieliński 

Pan Radny Mariusz Zieliński – ja mam pytanie do Pani Moniki Dobrzanieckiej czytam, 

niech mi Pani powie Kierownikiem złożyła Pani ślubowanie tak?  

Pani Monika Dobrzaniecka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – tak złożyłam    
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Pan Radny Mariusz Zieliński - czy Kierownikiem jest się od 7:00 do 15: 00, czy przez całą 

dobę?  

Pani Monika Dobrzaniecka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – zawsze jestem 

Kierownikiem 

Pan Radny Mariusz Zieliński – czy jest Pani w tym momencie osobą publiczną? 

Pani Monika Dobrzaniecka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – tak 

Pan Radny Mariusz Zieliński – Pani wtenczas nie było, bo chyba jakieś zapytanie było o 

projekt realizowany przez OPS, w tym momencie pada Pani nazwisko 

Pani Monika Dobrzaniecka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – zapytanie było o 300+ 

Pan Radny Mariusz Zieliński - czyli w tym momencie pada Pani nazwisko, czyli w tym 

momencie jest nazwisko Kierownika, osoby publicznej. Czyli możemy to mówić?  

Pani Monika Dobrzaniecka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – tak   

Pan Radny Mariusz Zieliński - jeśli jest jakiś podopieczny i zgłosi się o 17:00, czy Pani nie 

odbierze tego telefonu?  

Pani Monika Dobrzaniecka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - nie mam służbowego 

telefony, ale prywatny telefon też odbieram  

Pan Radny Mariusz Zieliński – czyli w ramach jakiś tam komunikacji są różne formy 

komunikacji może to zrobić. Jeśli Pani Burmistrz pisze do Pani o 23:41, czyli o tej godzinie 

już nie może do Pani napisać tak? 

Pani Monika Dobrzaniecka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – wie Pan, co ja 

czekałam do godz. 17:00, bo takie dostałam informacje od pracownika, że cały dzień 

wydzwaniałam, prosiłam, próbowała się dostać do Pani Burmistrz. Można dopytać 

pracowników, dostałam informację od pracownika, że niestety mam czekać na telefon  

Pan Radny Mariusz Zieliński - są różne sytuacje życiowe OPS się opiekuje, jest pożar w 

nocy i też nie można do Pani zdzwonić? Mam pytanie, od kiedy Pani następną umowę 

podpisała? 

Pani Monika Dobrzaniecka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – 2 lipca  

Pan Radny Mariusz Zieliński – z jaka datą?  

Pani Monika Dobrzaniecka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – 30 czerwca   

Pan Radny Mariusz Zieliński - 30 czerwca z 2 lipca Pani podpisuje. Mam pytanie to chyba 

jest poświadczenie nieprawdy? Od kiedy 2 Pani podpisuje 30 czerwca 

Pani Monika Dobrzaniecka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – wie Pan, co zadałam 

pytanie tutaj była Pani Skarbnik i Pani Monika Mastalska i zapytałam, z jaką datą mam 

podpisać? Ale zazwyczaj pisma staram się podpisywać z taką datą, jaką podpisuje  

Pan Radny Mariusz Zieliński - ale z całym szacunkiem została Pani Kierownikiem pełni Pani 

funkcję bardzo ważną w gminie 
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Pani Monika Dobrzaniecka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – wówczas była by luka 

w sprawowaniu mojej funkcji  

 Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna – żeby za dużo słów nie padło  

Pan Radny Mariusz Zieliński – ja jeszcze mam pytanie są wybory, czego Pani nie zgłosiła 

żeby to szybciej rozwiązać ten problem? Czego nie zgłosiła Pani tego w trybie wyborczym?  

Pani Monika Dobrzaniecka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – a dlaczego w trybie 

wyborczym?  

Pan Radny Mariusz Zieliński – bo są niejasności  

Pani Monika Dobrzaniecka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – wie Pan, co ja o tej 

sprawie, że ja tutaj byłam w bardzo złym świetle postawiona dowiedziałam się już tego 

samego dnia, kiedy była sesja, czyli 3 września, ale nie mogłam się ustosunkować do słów, 

które usłyszałam od osób, które tutaj były, więc czekałam na protokół. Państwo macie pismo 

z dniem 25 września, ponieważ ja musiałam się ustosunkować do słów, które były zawarte w 

piśmie. Nie do słów, które ktoś mi przekazał, że na tej sesji Pani Burmistrz tak i tak o mnie 

powiedziała, bo ja nie byłam świadkiem tych słów. Przeczytałam w protokole i dlatego 

ustosunkowałam się jak się już pojawił     

Pan Radny Mariusz Zieliński – Pani już pracuje bardzo długo w Ośrodku Pomocy 

Społecznej, czy realizowaliście jakieś projekty unijne?  

 Pani Monika Dobrzaniecka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – tak projekty 

systemowe  

Pan Radny Mariusz Zieliński – czemu Pani nie stanęła okoniem pod tym względem, że nie 

powinniście tego projektu, bo Wy jesteście OPS – em, nie jesteście komórką od dotacji 

unijnych  

Pan Radny Bogusław Szyłowicz – czy to jest przesłuchanie prokuratorskie? 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – Panie Radny  

Pan Radny Mariusz Zieliński – zadałem pytanie  

Pan Radny Bogusław Szyłowicz – Panie Przewodniczący proszę zabrać głos w tej sprawie  

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – pozwólcie Państwo Radni, bo nie była 

przewidziana dyskusja, tylko Radni zdecydowali żeby Pani Dobrzaniecka swoje stanowisko 

zaprezentowała. Pani Burmistrz odpowiedziała w krótkim wystąpieniu praktycznie. Pewnie 

nie zadowoliło wszystkich Radnych te dwie strony, czego dotyczy, ale to sesja nie powinna 

rozstrzygać tematów bardzo, tylko publicznie zostało to wszystko przez Panią 

wypowiedziane. Mamy to na piśmie, a Pani Burmistrz pewnie jeszcze z Panią będzie 

rozmawiała, bo mówi, że jeszcze zapozna się z pismem i pewnie się wyjaśni parę rzeczy      

Pani Monika Dobrzaniecka Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – ja złożyłam 

wypowiedzenie z pracy i oczekuję rozwiązania umowy o pracę i tylko tyle nic więcej. 

Dziękuję  
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej – dziękuję Pani Kierownik, Sołtysom, że 

dotrwali. Radnym za dzisiejszą sesję dziękuję. Zamykam XLI sesję Rady Miejskiej w 

Węgorzynie. Zapraszam jeszcze na sesję w październiku  

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 34 ponumerowane strony, oraz 11 

załączników. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

           Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                 Jan Mazuro 

Protokołowała:  

Wioleta Początek 

 


